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Voornaamste online artikels
juni 2009.

01 juni 09 - Dilbeek
Kwaadwillige oproep brandweer
Dilbeek.
01 juni 09 - Ternat
Dag van het park.
02 juni 09 - Holsbeek
Weer nachtelijke brand in berg stro.
02 juni 09 - Ternat
Industrieweg, brand rond oude
stookolietank.
02 juni 09 - Diest
Arbeidsongeval met
hoogspanningskabel.
02 juni 09 - Rita Wuyts
daagde op bij de Raad voor
Journalistiek.
02 juni 09 - Begijnendijk
Bekent Hubert Dioos openlijk kleur.
04 juni 09 - Mc Donalds
Houthalen en de dakprofielenwasser.
04 juni 09 - Remo
geeft zijn geheimen nog niet prijs.
04 juni 09 - Begijnendijk
en de provincie weten veel.
04 juni 09 - Begijnendijk
Parket Leuven seponeert
bouwovertredingen.
05 juni 09 - Begijnendijk
Radio Ten krijgt bezoek van BIPT.
05 juni 09 - Begijnendijk
Behandeling klacht OCMW en
Voorzitter uitgesteld.-
06 juni 09 - Ternat
leert inwoners composteren.
06 juni 09 - Begijnendijk
De resem klachten over het OCMW.
07 juni 09 - Begijnendijk
ontneemt Erik Verbeeck
grondwettelijk recht.
07 juni 09 - Stevaert
Steve "stunt" Stevaert naar Zuid
Afrika.
08 juni 09 - LDD
vierde -matig- succes in Gent.
08 juni 09 - Heist o/d Berg
vzw Den Draai uit de nood,
kansarmen óók?
08 juni 09 - Arteveldehogeschool
Elfde promotie postgraduaat
diabeteseducator.

09 juni 09 - Begijnendijk
Veiligheid aan Carrefour wordt beter.
09 juni 09 - Heist o/d/ Berg
Nieuwe locatie vzw Den Draai.
10 juni 09 - Begijnendijk
Is optreden advocaat Stevens
belangenvermenging.
10 juni 09 - Nedelko
Wedden dat stickers 5 jaar intact
blijven !
10 juni 09 - JM Dedecker
ongelijk in dossier Remo.
11 juni 09 - Rita Wuyts
oorzaak klacht bij de RvJ tegen
Corelio / Het Nieuwsblad.
11 juni 09 - Gella Vandecaveye
Vertrekt op wereldreis.
11 juni 09 - Morse Press VOF
Persbericht.
11 juni 09 - Begijnendijk
Resultaat van 5 jaar onderzoek naar
veiligheid.
12 juni 09 - Eigenbrakel
Ernstig ongeval bij werken in
hoogspanningscabine.
14 juni 09 - Begijnendijk
Zelf oorzaak van klachten bij Leuvens
parket.
14 juni 09 - Begijnendijk
Strafblad mede dankzij het
gemeentebestuur.
15 juni 09 - Begijnendijk
OCMW voor de vijfde keer voor de
Arbeidsrechtbank.
15 juni 09 - Ternat
Geplaagd door Processierupsen.
16 juni 09 - RVJ
gedagvaard door Erik Verbeeck.
18 juni 09 - RVJ
versus Erik Verbeeck : Wuyts en
Bruynseels op de korrel nemen.
19 juni 09 - REMO stort
Onderwerp van onderzoek.
20 juni 09 - Begijnendijk
Bouwwerf van "groot" zakenman mag
hinderen.
20 juni 09 - Begijnendijk
Nieuw bezwarend materiaal over
OCMW.
21 juni 09 - Zaventem
Brand in rijwoning in Hoogstraat.
21 juni 09 - Eismann
Tag und Nacht.

22 juni 09 - Politieacademie
Oost-Vlaamse politieacademie opent
deuren.
22 juni 09 - KVZ
Is Geert Verstaete van KVZ plots een
barmhartige Samaritaan?
23 juni 09 - Veiligheid
Dakwerken in Baal-Tremelo nog
steeds met ladder.
24 juni 09 - Ongeval
met vrachtwagens op E34 afrit
Oelegem.
24 juni 09 -
Journalistenrechtbank
Gekortwiekt in openbare uitspraken.
26 juni 09 - Erik Verbeeck
versus RVJ : Pers zwijgt.
26 juni 09 - Deurwaarders
Nationale Kamer van Deurwaarders
gedagvaard in kort geding.
26 juni 09 - Leuven
Arbeidsinspectie schiet weer op
boodschapper.
26 juni 09 - Grimbergen
Dakwerken met
circusartiestentechnieken en grote
kippenladders.
27 juni 09 - RVJ
negeert beschikking kort geding.
27 juni 09 - Het Laatste Nieuws
Correcte journalistieke deontologie.
28 juni 09 - Morsum Magnificat
630.000 bezoekers, ook van
Koninklijk Paleis.
29 juni 09 - Diest
Weer problemen met elektriciteitsnet
PBE.
29 juni 09 - Begijnendijk
Fout parkeren uit protest?
29 juni 09 - OCMW Begijnendijk
Dossier ingediend bij Ombudsdienst.
29 juni 09 - Rita Wuyts
Dreig nu naar Stadsomroep Brugge.
30 juni 09 - Brandweer
Drukke dag in Diest en Aarschot.
30 juni 09 - Gerechtsdeurwaarder
In de clinch met Nationale Kamer.
30 juni 09 - Sabena
Zaak voor Raadkamer in Brussel.
30 juni 09 - Begijnendijk
Inconsequentie ten voeten uit.
30 juni 09 - TV Vlaanderen
Past op 1 juli zenderpakket weer aan.
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Ternat leerde composteren.

Men zegt dat de junimaand
een compostmaand is,
daarom hebben de
compostmeesters van
Ternat op zaterdag 6 juni,
daags voor de verkiezingen,
in het containerpark tekst
en uitleg gegeven over
composteren.

Zie  online artikel van 6 juni 09

Succes.
Volgens een bericht van de
milieudienst van Ternat mocht het
compostgebeuren een honderdtal
bezoekers ontvangen, het moet ook
gezegd dat de weergoden geweldig
van de partij waren en er ook
pannenkoeken en voldoende
drank geserveerd werd. We
moeten wel beamen dat het
geheel, de opzet, als geslaagd
kan aanzien worden.

Informatiepakket.
De geïnteresseerde bezoekers
mochten elk een kartonnen
doos met allerlei informatie,
waaronder plantgoed zoals
reukerwten en traaggroeiend
gras, meenemen De doos
bevatte ook allerlei folders
over hakselen, mulchmaaien
en uiteraard ook over
composteren.

Pannenkoeken.
Behalve het composteren en
de praktijk ervan, werden de
bezoekers ook vergast op een
pannenkoek, ter plaatse door de kok

van dienst, in een natuurlijke
omgeving gebakken. De
organisatoren hadden ook voor de
nodige drank gezorgd.

Het informatiepakket

Gelegenheidsfoto, uiterst rechts -geknield- milieuambtenaar Jurgen Thiebaut

Pannenkoeken bakken in de volle natuur

Omdat deze redactie zich anders
opstelt als andere, onthoudt deze zich
ook hier van de deelname aan de
Bourgondische gewoonten van

journalisten van de
klassieke pers. Wij
blijven, tijdens ons
journalistiek werk, afstand
houden, op die manier
kunnen we ook
onafhankelijk blijven.

Radioactieve
rookmelders.
Wij hebben van de
gelegenheid gebruik
gemaakt om een kijkje te
nemen in het
containerpark zelf, meer
bepaald in het kader van
de inzameling van de AEA
-Afgedankte Elektronische
Apparaten- omtrent de
inzameling van
radioactieve rookmelders.

Daaruit blijkt dat Recupel in het
containerpark van Ternat nog geen
desbetreffend vaatje heeft afgeleverd.
Jurgen Thiebaut heeft van onze

informatie gebruik gemaakt om aan
de bel te trekken.  Of Recupel de
verdere procedure volgens
ophaalscenario 6 van OVAM gaat
respecteren en of Cogetrina, als
erkend ophaler, voldoende personeel
en middelen heeft om die procedure
te respecteren, ondermeer metalen
bakken heeft van 0,8m³ waarin
maximum  duizend rookmelders
mogen vervoerd, is zeer de vraag.
Als dat niet zo is, wie gaat dat dan
controleren, het FANC?
Het Agentschap Nucleaire Controle
moet na het negatief rapport van 18
april 2007 nog altijd het bewijs
leveren dat ze nu wél competent zijn,
tot zolang heeft deze redactie nog
altijd twijfels.
Omdat tegenwoordig iedereen
artikels maakt en voor uitgever
speelt, heeft Ternat dat ook gedaan
U leest meer op onderstaande link.

EVER 

Het metalen vat van 120 L
voldoet dat wel aan de
verpakkingsvoorwaarden voorzien
in het KB van 20 januari 2001 en
de ADR voorschriften? Wie zegt
dat? Is het( FANC reeds officieel
competent verklaaard?

http://www.editiepajot.com/regios/19/articles
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Er is alweer vooruitgang geboekt in de technologie
betreffende de MID’s  telefoons die met XP werken.
De fabrikant van de  hiernaast afgebeelde telefoon uit
China beweert dat dit de  eerste echte XP telefoon is.
We geven hier enkele standaardgegevens van het
toestel :
- harde schijf van 120 GB.
- uitschuifbaar qwerty toetsenbord.
- 7 uur economie, uitbreidbaar tot 12u.
- chip aangepast door Advanced Micro Devices.
- LCD scherm van 4,8 inch voor een resolutie van 800
bij 400 U.
- ondersteuning voor Wifi, WiMax, GPS en windows XP
als primair platform.

De technologie staat
niet stil

Pentax brengt een
nieuwe “all-terrain”
compact HD camera
-NPC Optio W80
genaamd- , op de
markt.
Het toestel is slechts
2,5 cm dik, maar het
bevat een 12,1
megapixel sensor, 5x
optische zoom en een

http://www.newlaunches.com/archives/and_finally_an_xp_phone_from_china.php

Compact alle terreincamera van
      Pentax van 12Mp.

 299.95 $

28mm groothoek lens.
Een Super Protect
laagje beschermt de
lens maar ook de
behuizing tegen vuil
en vingerafdrukken.
De Pentax kan  tot
4,8 m diep gebruikt
worden, werkt in
extreme kou en stof
en weerstaat een val

van 1 m.
Andere functies van
de Optio W80 :
bevat een LCD
scherm 2,5 ", een
720p-film modus,
een Face Detection
and Optical Image
Stabilization.
Kleuren zijn
kardinaal rood,
blauw en grijs
metaal ..

http://www.synergy-space.com/index.php/20090627669/compact-numerique-hd-tout-terrain-12-mp.html

M REMO

Houthalen-Helchteren

Het bezoek dat deze redactie,
via het Agentschap Natuur en
Bos -ANB-, aan het oude
Remo stort langs het Wolfsdal
en de Weg naar het Heihuiske
heeft gebracht, bracht alvast
aan het licht dat Machiels nog
steeds niet terugdeinst om de
natuur te vervuilen.  Online
hebben we getoond dat er
smurrie van het stort in het
bos werd gepompt, de
boswachter heeft dat pompen
stilgelegd, maar ondertussen
is het weeral gebeurd.

Welk goedje?
Informanten laten ons weten dat de
smurrie die in het bos van het ANB is
terechtgekomen, afkomstig is van de

drainage die is aangelegd, het is
“stortwater” van stort “ A ” dat door
de druk van het methaangas, langs
de zijkanten tot boven de folie naar
boven is gekomen, of klopt het toch
wat Gust Feyen in HUMO 2956 van
29 april 1997 over de folie zei?
Het is toch vreemd dat meneer
Feyen niet méér zaken naar buiten
brengt, ergo, Gust er nog nooit in
slaagde om een ernstig onderzoek
op het getouw te zetten? De naam
Gust Feyen duikt ook op in allerlei
documenten, ondermeer over de
filterkoek van Monsanto, maar
OVAM heeft hiervan geen
documenten meer en het Parket van
Hasselt heeft het óók geseponeerd!
Feit is dat er momenteel vragen
worden gesteld waarom de
Procureur van Hasselt het Remo
stort blijkbaar blijft toedekken.

Onderzoek.
Het is toch een beetje vreemd dat
er momenteel toch een of ander
onderzoek aan de gang is. Remo
activist Pier Byloos, die tot op
heden nooit ondervraagd werd, is
dat nu wel, Pier  zal zich nu wel Erik Verbeeck

afvragen hoe het komt dat het nu
wél gebeurt en vroeger niet, zit
deze redactie er dan toch voor iets
tussen? Waarom wil Het Belang van
Limburg altijd maar zoeken naar
spijkers op laag water om niet te
dicht bij de bron te moeten
belanden?  Journalistieke vrijheid is
er wel zolang men niet te dicht bij
de bron komt of men die
journalistieke vrijheden een beetje
te letterlijk opneemt.

Meer onderzoek.
Deze redactie heeft ondertussen de
laatste weken weer nieuwe
informatie, maar deze  moet nog
verder geanalyseerd worden, dat
gaat moeizaam en kost veel tijd,
bovendien heeft deze redactie de
financiële middelen niet, wij krijgen
van de Vlaamse Overheid dan ook
geen 285.000 Euro zoals de
beroepsjournalisten, daarom zijn
wij ook onafhankelijk en houden
ons zo ver mogelijk van de politiek
vandaan.
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Rode Journalistenclub tegen Erik Verbeeck
 Al jaren vergissen de politiek correcte journalisten zich in Erik Verbeeck,

           die maar al te graag in de hoek van het Vlaams Blok werd geplaatst, dat
had te maken met de acties rond de bliksem-
afleiders uitgerust met de meest giftige
radioelementen en het incident van 8 april 2003

in het kinderopvangcentrum “De Brem” te Oostende.  Erik Verbeeck had
toen die primeur aan Kristof Scottey gegeven, dat die man een Vlaams Belanger

         was, wist Erik Verbeeck toen zelfs niet. Eigenaardig genoeg mocht Scottey van het
                   Vlaams Belang met die zaak niet uitpakken, Erik Verbeeck werd wel overal en ten
                  onrechte aan de Vlaams Belang schandpaal genageld.

Rode
Journalisten

Club o n r e c h t l i j n i g

R a a d   V o o r   J o u r n a l i s t i e k
Vlaamse Vereniging van Beroepsjournalisten VVJ - Vlaamse Dagbladpers VDP - Federatie van Belgische Magazines
Febelma  - Unie van Uitgevers van de Periodieke Pers UPP  - Vlaamse Media Maatschappij VMMA - Niet Openbare
Regionale Televisieverenigingen Vlaanderen NORTV  - Vitaya ENG Videohouse - PVS Productions Photonews ........
daarna hebben nog andere mediahuizen zich aangesloten bij de Vereniging, ondermeer BELGA - VRT.

V e r t e g e n w o o r d i g e r s

R a a d  V a n  B e h e e r

L e d e n
Eric Brewaeys  Voorzitter van de Raad voor de Journalistiek, Staatsraad raad van state en docent VUB.
Patrick Martens  Ondervoorzitter Raad voor de Journalistiek, journalist Knack.
Greta Bourgeois  Emeritus Raadsheer Hof van Cassatie en em. buitengewoon hoogleraar KULeuven.
Jan Ceuleers  Jurist gewezen Vrt medewerker.
Wim Criel  Verantwoordelijke uitgever Roularta Media Group.
Luc De Smet  Journalist VTM.
Michel De Vinck  Gedelegeerd bestuurder Photo News.
Pieter Knapen  Algemeen hoofdredacteur VRT.
Johan Van Cleemput  Zelfstandig mediaconsulent.
Astrid Rubbens  Stafmedewerker slachtofferhulp Steunpunt Algemeen Welzijnswerk.
Werner Smeuninx  Redactiemanager Gazet van Antwerpen en Belang van Limburg.
Luc Standaert  Journalist Belang van Limburg - Gazet van Antwerpen.
Geert Steurbaut  Stafmedewerker Corelio.
Bart Tureluren  Jurist Unie van de Uitgevers van de Periodieke Pers.
Leen Uyterhoeven  Woordvoerster NMBS Holding.
Filip Verhoest  Redacteur De Standaard.
Frans Wauters  Bruggepensioneerd journalist, penningmeester VVJ

VVJ Luc Standaert  Voorzitter VVJ  journalist Belang van Limburg - Gazet van Antwerpen.
Walter Vanderstukken ondervoorzitter VVJ journalist bij Videohouse.
Pol Deltour Nationaal secretaris VVJ.

VJPP Louis Weenen Voorzitter VJPP journalist.
Marc Depraetere beheerder VJPP journalist.

VDP Felix Porters Voorzitter VDP.
Marc Vangeel  Bestuurder VDP gedelegeerd bestuurder.
Hans Maertens  Bestuurder VDP directeur  - Roularta Media Groep-.
Alex Fordyn  Algemeen directeur VDP jurist.

FEBELMA    Patrick de Borgchgrave  Voorzitter Febelma bediende.
       Rik De Nolf  Bestuurder Febelma bestuurder.
       Wim Criel  Bediende verantwoordelijke uitgever bij Roularta.
        Alain Lambrechts  Bediende, algemeen secretaris Febelma.

UPP Steven Van De Rijt  Voorzitter UPP, bestuurder vennootschappen.
VMMA     Christian Van Thillo  Gedelegeerd bestuurder -Het Laatste Nieuws-
NORTV    Jan Ceuleers  Beheerder ere-directeur generaal VRT.
VITAYA   Annita Beysen  Directeur.
PVS Productions   Paul Van Schoor  Zaakvoerder,  journalist.
ENG Videohouse   Ludo Maes  Directeur.
Photonews  Michel De Vinck  Gedelegeerd bestuurder journalist.

A.
5 beroepsjournalisten VVJ.
1 Lid van de VJPP ²

² Ondertussen ingelijfd bij de VVJ

B.
2 Leden Vlaamse dagbladpers
1 Lid Federatie Belgische
   Magazines.
1 Lid van de UPP.
2 Leden overige pers, radio, tv,
productiehuizen, fotoredacties.

           Toegevoegde leden
3 Leden voorgedragen door VVJ
   en de VJPP ².
3 Leden van :
  - Vlaamse dagbladpers.
  - Uitgevers en magazines.
  - Pers, radio, tv, fotoredacties,
     productiehuizen.
² Ondertussen ingelijfd bij de VVJ
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Groen wordt Oranje

van  05
Rode
Journalisten
Raad.

Wie gelooft in onafhankelijke
journalistiek is een naïef mens, alleen
journalisten die het “Juk” van de
politieke redacties  om den brode
“moeten” dragen, werken
noodgedwongen en gefrustreerd
verder.
Sommigen, zijn al  “gestraft”, zoals
een bekend radiojournalist die nu
zijn job van vroeger als leraar weer
noodgedwongen moet uitvoeren en
hoopt, als hij  zijn mond over wat er
vroeger misliep, niet open doet, hij
bij de “Rode” zender terug mag
keren, de man is doodsbang en durft
aan Morsum Magnificat niets te
vertellen. Omdat Morsum Magnificat
zich onafhankelijk opstelt, loopt die in
de kijker van de beroepsjournalisten
-VVJ-  die zichzelf als de énige échte
journalisten aanzien.
De beroepsjournalisten van de VVJ
hebben zich in een clubje van 4500
leden verenigd, ze ontvangen
jaarlijks van  de Vlaamse Overheid
285.000 Euro -en meer- subsidies!
U vraagt zich waarschijnlijk niet af
hoe onafhankelijk journalisten zijn die
deels uit de politieke handen moeten
eten, maar het is nóg erger, de
beroepsjournalisten worden door het
Ministerie van Binnenlandse Zaken
erkend! Ze zeggen wel dat die
erkenning niets met het “politieke” te
maken heeft, maar in de praktijk is
dat wél zo.
In 2002 werd er in de schoot van de
VVJ een Raad Voor Journalistiek
opgericht, het is  een vzw die
ondermeer samengesteld is uit een
aantal persbonzen -zie kaderstuk- de
RVJ meet  zich de allure aan van een
journalistenrechtbank, maar dat zijn
ze allerminst.

Politiek financiert.
Zoals aangehaald, de RVJ werd in
2002 in de schoot van de Vereniging
van  Vlaamse Journalisten opgericht,
die VVJ ontvangt van de Vlaamse
Regering jaarlijks 286.000 Euro. Het
komt dus hier op neer dat
journalisten in feite door de politiek
gedeeltelijk betaald worden.
In de statuten van de RVJ lezen we
onder Titel 8 “Financiering” en artikel
25 :  “De leden van de A-groep en de
leden van de B-groep staan elk in
voor de helft van de financiering van
de Vereniging. De maximumbijdrage
beloopt per lid 250.000 Euro per jaar”
In de praktijk komt het er op neer dat
de RVJ gefinancierd wordt door de
VVJ en die op haar beurt door de
Politiek !

Niet onafhankelijk.
Anderzijds moeten journalisten, om
erkend te kunnen worden, aantonen
dat zij gedurende twee jaar van de

inkomsten uit hun journalistieke
activiteiten hebben kunnen rond
komen, dat zou hun onafhankelijkheid
moeten aantonen -sic-.
Een journalist  -welke dan ook-  wordt
toch altijd door één of ander medium
betaald, dat medium kan ofwel door
de Vlaamse Overheid, of door andere
mediabazen betaald worden, een
werknemer, journalist of niet, is nooit
onafhankelijk, integendeel, afhankelijk
van zijn  baas.  Als iemand zich
onafhankelijk kan opstellen is dat wel
Morsum Magnificat, een redactie die
door niemand wordt gefinancierd en
geen publiciteit maakt. Juist vanwege
onze onafhankelijkheid  worden wij
door de beroepsjournalisten op de

A Groep Journalisten.
Effectieve leden :

De Smet Luc    journalist VTM nieuws.
Martens Patrick  journalist Knack ondervoorzitter van de RVJ.
Standaert Luc  journalist Belang van Limburg - Gazet van Antwerpen.
Verhoest Filip  journalist De Standaard.
Weenen Louis  freelance journalist.
Wauters Frans  bruggepensioneerde journalist.

Plaatsvervangers:
Vandelooverbosch Marc  journalist VRT.
Adams René  actief gepensioneerd journalist.
Pauwels Tim  journalist VRT.
Michielsen Stefaan  journalist De Tijd.
Vanderstukken Walter  journalist.
Maertens Hans  redactiemedewerker Roularta Media Groep.

B Groep  Uitgevers en mediaredacties.
Effectieve leden :

Criel Wim  verantwoordelijke uitgever Roularta Media Groep.
De Vinck Michel  gedelegeerd bestuurder Photonews journalist.
Knapen Pieter  hoofdredacteur VRT.
Smeuninx Werner  directielid Concentra.
Steurbaut Geert  stafmedewerker Corelio.
Tureluren Bart  jurist  Unie van de uitgevers van de Periodieke Pers.

Plaatsvervangers :
Bouveroux Jos hoofdredacteur VRT.
Wils Jeroen  chef nieuws VRT.
Fordyn Alex  algemeen directeur Vlaamse Dagbladpers.
Van Brabant Karen  juriste De Persgroep.
Van De Rijt Steven  voorzitter UPP.

Toegevoegde leden.
Effectieve leden :

Brewaeys Eric  staatsraad raad van state en docent VUB, voorzitter RVJ.
Greta Bourgeois  em. Raadsheer Hof van Cassatie en em. buitengewoon

          hoogleraar KULeuven.
Ceuleers Jan  jurist gewezen Vrt medewerker.
Rubbens Astrid  consulente slachtofferhulp.
Leen Uyterhoeven  woordvoerster NMBS Holding.
Van Cleemput  Johan zelfstandig mediaconsulent.

Plaatsvervangers :
Demeulemeester Ann  algemeen secretaris ACW.
Geerts Paul  zelfstandig publicist.
Van Poecke Luc  hoogleraar dpt communicatiewetenschappen KU Leuven.
Van Gerven Walter  em.hoogleraar KU Leuven en U Maastricht, gewezen

                         advocaat-generaal Europees Hof van Justitie.
Walgrave Stefaan  hoogleraar Universiteit Antwerpen.

Secretaris-generaal
Voets Filip  gewezen VRT medewerker.

R a a d   V o o r   J o u r n a l i s t i e k

korrel genomen, juist daarom wil de
RVJ Erik Verbeeck maar al te graag
aan de schandpaal nagelen en het
doel heiligt daarbij de middelen.

Geen lid VVJ.
Door de klacht bij de RVJ op 5
december 2007 door het OCMW van
Begijnendijk, was het voor Erik
Verbeeck overduidelijk dat de RVJ
niet onpartijdig is, in dat dossier
diens journalistieke activiteiten in een

vervolg 7
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totaal ander kader
plaatste.
In de door OCMW
gewraakte artikels

werden de deontologische regels door
Erik Verbeeck wel degelijk toegepast,

de artikels

handelden
over het niet
functioneren
van politici in
hun
maatschap-
pelijke
functie, maar
de RVJ wilde
dat niet zien.
Niettegenstaande het protest dat de
RVJ niet over een niet-lid kan
oordelen, nagelde  de RVJ  Erik
Verbeeck toch aan de schandpaal.
Maar de heksenjacht tegen deze
redactie en de  journalist van beroep
gaat onverminderd verder. Vooral in
de gemeente Begijnendijk vindt
iedereen die het tegen Erik Verbeeck
wil opnemen steun,  de burgemeester
van Begijnendijk steunt dergelijke
acties, zelfs  op een actieve wijze,

een voorbeeld daarvan is Rita Wuyts.
Omdat de RVJ na de klacht van deze
laatste reeds likkebaardend uitkijkt
om Erik Verbeeck opnieuw aan de
schandpaal te nagelen, de Secretaris-
generaal Filip Voets zich partijdig
opstelt, tijdens de hoorzitting van 2

juni 2009 geen
oor had voor de
eisen van de
advocaat van Erik
Verbeeck, werd de
RVJ in kort geding
voor de Rechtbank
van Eerste Aanleg
te Brussel
gedaagd.

Precedent.
Op 10 november
1992 heeft het
Hof van Beroep te
Brussel een zaak
behandeld waarbij
Pierre Matthews,
een gewezen
directeur van
HUMO, en
hoofdredacteur

Guy Mortier betrokken waren. In die
rechtszaak riep Pierre Matthews in
zijn besluiten eveneens op geen lid te
zijn van de Algemene Vereniging van
de Beroeps Journalisten -AVBB-.  De
zaak ging toen over een publicatie
van journalist Martin Coenen met als
titel “Het miljardenspel”. Coenen werd
opgepakt wegens heling van
documenten en had daardoor zijn
bron onthuld.

Filip Voets tijdens de recente studiena-
middag van UPP in Autoworld.
foto Erik verbeeck

Rode
Journalisten

Club

Bluf van de VVJ.
Tijdens de debatten voor de
Rechtbank van Eerste Aanleg wilde
de advocaat van de RVJ de Voorzitter
overtuigen dat zij 99% van de
journalisten vertegenwoordigen, Erik
Verbeeck mocht daarop aan de
Voorzitter uitleggen dat dit
hoegenaamd niet klopt, de VVJ
slechts 4500 leden telt en er in België
8.500 andere journalisten bestaan
zoals hijzelf, waarover de RVJ in feite
geen zeggenschap heeft, die 8.500
journalisten de zelfreguliering die de
VVJ voorhoudt niet ondertekend
hebben, dus de RVJ geen
zeggenschap heeft over Erik
Verbeeck.

Methodes zoals
een Rechtbank.
Het is niet de toepassing van de
deontologische regels die Erik
Verbeeck in vraag stelt, maar betwist
het feit dat de RVJ zich uitroept tot
de unieke toezichthouder ervan en
mensen beoordeelt die haar
bevoegdheid geenszins hebben
aanvaadt of hun zelreguliering
onderschreven hebben.  Erik
Verbeeck verzet zich ook tegen  het
feit dat zij zich niet als een normale
raad voor de journalistiek gedraagt,
ze hanteert methodes die identiek
zijn aan procedures voor
rechtbanken, de RVJ meet zich
verregaande bevoegdheden aan die
na uitspraak op hun website en in het
tijdschrift De Journalist wordt
gepubliceerd.

van  01 RAAD  VOOR  JOURNALISTIEK  davert op haar grondvesten

 Rechtszaak ten gronde over de zeggenschap van de
RVJ over niet leden van de VVJ

Morsum Magnificat bestaat nu elf
jaar, publiceerde honderden artikels,
zowel “online” als in de maandelijkse
uitgaven, we hadden destijds ook
meer dan 350 abonnees in Nederland
en  toch waren er nooit problemen.
Pas wanneer de “duivelse” politieke
partij Moderne Gemeente Belangen,
verkort  MGB, uit Begijnendijk  -de
hoofdstad van de bananenrepubliek
Vlaams Brabant-, volgens deze
redactie “het gehucht aan de
Raambeek”,  tegen de haren werd

ingestreken, begon  het mis te lopen.

Nooit gezwicht.
Wie op de website van Morsum
Magnificat het
artikel leest uit
HUMO van
1994, zal
hopelijk
beseffen dat er
met die
gemeente iets
mis is, wie
denkt dat het artikel aan het
machtsmisbruik en de schandelijke
praktijken van het MGB bestuur maar
iets heeft veranderd, is fout.

In het bewuste artikel in HUMO komt
-ondermeer- Frans Van Der Veken
aan het woord, ondertussen is deze
dertig jaar actief in de Begijnendijkse
politiek, de socialist heeft er duidelijk

zijn tanden op
stuk gebeten,
maar
Begijnendijk
kenners
zeggen dat,
toen Frans
Schepen van

Openbare werken was, hij evengoed
boter op zijn hoofd had, in vele

een journalist kan niet verplicht
worden een -beroeps- daad te
stellen of een opinie uit te
drukken die strijdig is met zijn
overtuiging en geweten

Erik Verbeeck
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gemeenten en
Steden een
gekend
fenomeen.

Sinds ikzelf in Begijnendijk op een
onderhuidse en laffe wijze wordt
aangepakt, ben ik nog nooit gezwicht
voor deze laffe werkwijze, een
journalist kan niet verplicht worden
een -beroeps- daad te stellen of een
opinie uit te drukken die strijdig is
met zijn overtuiging en geweten.

Onafhankelijkheid
mag niet.
Iedere burger weet het, maar iedere
burger accepteert het en zwijgt,
journalistiek is van a tot z politiek

gekleurd en één pot nat met de
politiek en, spijtig genoeg, daardoor
ook met de justitie.
Nu er volop crisis is wordt het nóg
erger, zij die de macht van het geld
hebben, worden nog machtiger en
iedereen doet alles om zijn/haar job
te behouden, ook voor het geld,
behalve de auteur van dit artikel, dat
bewijs is er.
De burgemeester van Begijnendijk
heeft in 2005, louter op verzoek van
de burgemeester van Rotselaar
-tegen wie een schadeclaim van 1mio
Euro loopt- meegewerkt om mijn
broodwinning af te nemen, er was
daartoe geen enkele reden, maar
Begijnendijk is met die broodroof
nooit gestopt, ze gaan zelfs verder,
iedereen die wil meewerken is
welkom.

Klachten over OCMW.
Diverse klachten over de werking van
het OCMW bereikten de redactie.
Toen daarover artikels werden
gebracht diende dat OCMW een
eerste klacht in bij de Onderzoeks-
rechter te Leuven, nadien was het de
beurt aan OCMW Voorzitter Lisette
Verbeeck in persoon en tenslotte, de
derde keer, omdat Erik Verbeeck en
diens echtgenote in hun eigen dossier
in één maand 22 brieven naar het
OCMW hadden gestuurd !
De artikels handelden erover dat
Lisette Verbeeck een vriendin was
van wijlen Bèreke Verhaegen,
peetvader van de MGB en ex
burgemeester.  Dat Lisette Verbeeck
een vriendin was van Verhaegen was
een publiek geheim, de redactie trok
dat na, tot zelfs de weduwe van
Verhaegen werd daarover
geïnterviewd, de redactie mocht
daarover zelfs een e-mail ontvangen
waarin stond, dat zij een verhouding
had met Verhaegen.

Maatschappelijk
belang.
Het feit dat Lisette Verbeeck
onvoldoende opleiding heeft om een
functie als manager of
maatschappelijk werker uit te voeren,
had meteen een praktisch gevolg. Er
werd omtrent haar maatschappelijke
functie binnen het OCMW geklaagd,
de gemeente plaatste de ex
Voorzitter, advocaat en partijgenoot
Stevens  als  toeziend houdend
Schepen bij dat OCMW, daarmee was
het hek helemaal van de dam,
cliënten werden er zeker niet beter
van en dat is wat ik publiek heb
gemaakt.
Een journalist zal wel respect

opbrengen voor
het privé-leven
van de publieke
figuur in
zoverre dat
geen enkele
relevantie heeft
voor diens
maatschappelijke

rol en verantwoordelijkheid, en dat is
wat hier juist werd aangekaart, zowel
Lisette Verbeeck als Patricia Stevens
hebben in enkele dossiers gefaald in
hun maatschappelijke functie.

Raad Voor
Journalistiek I.
Het is niet moeilijk om een stok te
vinden waarmee de hond geslagen
kan worden.  Het OCMW van
Begijnendijk heeft het ettelijke keren
-vier keer-  bij de Arbeidsrechtbank in
zijn eigen dossier tegen de journalist
van Morsum Magnificat moeten
afleggen,  de OCMW Secretaris van
Begijnendijk heeft via het OCMW
contact met diverse advocaten van de
Balie van Leuven, de ex Voorzitter en
toezichthoudend 1e Schepen is
advocaat, nogal wiedes dat de
koppen dan bij mekaar gestoken
worden, de gemeenschappelijke
vijand moet bestreden worden en
daarom heeft de journalist van
Morsum Magnificat het bij de Balie te
Leuven uiteraard verkorven en
plaatsten ze een klacht bij de Raad
Voor Journalistiek die de luis in de
journalistenpels zeer graag aan de
schandpaal wilde nagelen, wat ook
gebeurde.

Voor de kar.
Duikt daar nu toch een merkwaardig
figuur op die proza produceert waar
wellicht geen enkele psychiater wijs
uit geraakt. Rita Wuyts, die beroep
doet op de journalist om een
onderzoek te doen naar een
oplichtster en dat feit meteen met
naam, toenaam en telefoonnummer
van de journalist op het internet
plaatst, zij doet dat zonder de
journalist daarvan in kennis te stellen!
Bij de eerste stap die de journalist zet
wordt hij daardoor voor schut  gezet.

Een journalist zal wel respect opbrengen
voor het privé-leven van de publieke figuur
in zoverre dat geen enkele relevantie heeft
voor diens maatschappelijke rol en
verantwoordelijkheid

Maar al vrij snel wordt duidelijk, dat
Rita Wuyts en partner Patrick
Bruynseels liegen dat de stukken eraf
vliegen, ergo, de partij die onderwerp
van onderzoek is, kan in dat dossier
niets verweten worden. Het feit dat
Rita Wuyts en ook Patrick Bruynseels
maar niet willen gezegd hebben dat
ze fout zijn, is genoeg dat ze zich
tegen de journalist keren en ze
proberen Erik Verbeeck overal op het
internet in een slecht daglicht te
stellen.
Zoiets kan bij de gemeente
Begijnendijk niet onopgemerkt
voorbij gaan, ze hebben met dat
koppel zeer welgekomen hulpstukken
om de kar mee te trekken.

Idem dito en ergo.
Rita en Patje volgen daarom exact
dezelfde strategie als het OCMW van
Begijnendijk, klachten bij de politie,
zelfs op aanraden van de
burgemeester Willy Michiels -MGB-,
klacht met Burgerlijke Partijstelling bij
de Onderzoeksrechter en uiteraard
ook klacht bij de Raad Voor
Journalistiek.  Maar Rita is een “fury”,
ergo een “feeks”, het product van
beiden krijgt hier de naam van “RiPa
obsessie”.
Omdat het water RiPa dun door de
pijpen der illusie stroomt en alles niet
snel genoeg verloopt naar hun zin,
nemen ze nog eens extra de
toevlucht tot een kort geding, dat
plaatsen ze bij de Rechtbank van
Eerste Aanleg te Leuven op 30 april
2009, het koppel heeft zich dus
behoorlijk laten opjutten.

Kortste eind.
Bij het kort geding sturen ze wel een
advocaat, zelf komen is net te veel
gevraagd, zoveel lef hebben ze niet.
De advocaat werd duidelijk verkeerd
geïnformeerd en heeft daardoor
gezichtsverlies geleden, uiteraard
heeft de Rechter in kort geding RiPa
ongelijk gegeven, ze moeten als
gevolg daarvan, met de kosten van
de dagvaardingen en advocaat,
minstens 2.500 Euro ophoesten,
alleen al de Rechtsplegingvergoeding
aan de journalist toegekend bedraagt
1.200 Euro.

Raad Voor
Journalistiek II.
Erik Verbeeck is via de uitgever van
Morsum Magnificat sinds 2001 lid van
de UPP, beschikt daarvoor over een
uitgeversperskaart,  was enkele
maanden -tot april 2008- ook lid van
de VJPP, maar is geen lid van de VVJ,
de beroepsjournalisten die de RVJ
hebben opgericht.  Er is een groot
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verschil tussen
beroepsjournalisten
van de VVJ en de
rest die ook een

journalistieke activiteit uitoefenen
zoals de auteur van dit artikel. VVJ
leden zijn beschermd volgens de wet
van 30  december 1963,
beroepsjournalisten worden ook
erkend door het Ministerie van
Binnenlandse Zaken. Erik Verbeeck
heeft de statuten en de zelfregulering
van de VVJ noch van de RVJ
onderschreven, ook in de regels van
inwendige orde van de UPP is dat niet
aan de orde. Mocht Erik Verbeeck écht
lid gebleven zijn van de VJPP, dan had
hij via die vereniging beroep kunnen
doen op een advocaat, eens te meer
het bewijs dat hij daar geen lid van
was.

Bevoegdheid betwist.
Aangezien Rita Wuyts in de voetsporen
van het OCMW loopt, klacht indiende
bij de RVJ, de Secretaris-generaal zich
in twee geschriften partijdig opstelde
en blijkbaar gevoelig is voor zwangere
vrouwen, de RVJ tijdens de hoorzitting
van 2 juni 2009  niet wilde ingaan op
het verzoek zich onbevoegd te
verklaren, daardoor de eis van de
advocaat van tafel veegde en op 18
juni 2009 uitspraak zou doen in de
zaak van Rita Wuyts, werd  Erik
Verbeeck verplicht de grote middelen in
te zetten; dagvaarding in kort geding.
Op 16 juni 2009 komt de zaak voor de
Rechtbank van Eerste aanleg te
Brussel, na de debatten vraagt de

... legt verbod op om enige
publicatie te doen of mede
te bewerkstelligen op de
website van de Raad voor
de journalistiek, in het
tijdschrift De Journalist of
op enige andere wijze over
de klacht ingediend door
mevrouw Rita Wuyts tegen
eiser op straffe van
betaling van een
dwangsom van 5.000 Euro
per overtreding .....

Rechter aan de RVJ een uitstel van
de beslissing over het dossier  Rita
Wuyts, de RVJ accepteert.

Verbod.
De RVJ moet dermate zekerheid
hebben gehad van de Rechter gelijk
te zullen  krijgen dat ze in haar
tijdschrift “De Journalist” dat op 26
juni op de vloermat van de
abonnees valt, al gemeend heeft te
kunnen anticiperen en stelt  “de
rechter zal uitspraak doen”,
daarmee dus ook over de zaak al
bericht heeft, wat ze van de Rechter
niet mocht. De RVJ kan met die
publicatie problemen krijgen, want
de Rechter in kort gedin sprak
ondermeer het volgende uit :”  Legt
verbod op om enige publicatie te
doen of mede te bewerkstelligen op

de website van de Raad voor de
journalistiek, in het tijdschrift De
Journalist of op enige andere wijze

over de klacht ingediend door
mevrouw Rita Wuyts tegen eiser op
straffe van betaling van een
dwangsom van 5.000 Euro per
overtreding ....” . Het bewijs is in
deze zaak nogmaals geleverd dat de
RVJ zich boven de Rechtbank
verheven voelt, maar door de
uitspraken van de Rechter in kort
geding op enkele essentiële punten
terug is gefloten.

Ten Gronde.
Ondertussen is het vonnis aan de
RVJ reeds betekend, het is kwestie
dat de dwangsommen, indien nodig,
kunnen opgeëist  worden. Over de
zaak ten gronde wordt met

advocaat Eline Tritsmans momenteel
onderhandeld.
Hoe dan ook is het wat  het verbod
op publicatie betreft voor de RVJ een
precedent, de RVJ davert daardoor
op haar grondvesten. Als de zaak ten
gronde wordt doorgevoerd betekent
het wellicht dat het bestaan van de
RVJ zelfs in gevaar is, er zijn in België
immers 8500 journalisten zoals Erik
Verbeeck tegen slechts 4500
beroepsjournalisten.

             Erik Verbeeck.

De klacht van het OCMW en Lisette Verbeeck

Al in oktober 2007
dient Lisette Verbeeck
bij de politie van
Begijnendijk klacht in
tegen Erik Verbeeck,
tegen  Morsum
Magnificat en tegen
MORSE-Press VOF,
deze klachten werden
diverse malen
herhaald.

Burgerlijke
Partij.
De redactie van
Morsum Magnificat blijft
echter klachten
omtrent de trieste
werking van het OCMW
van Begijnendijk
ontvangen, dus ook de
berichtgeving blijft
bestaan.
Niet alleen het OCMW,
maar ook Lisette
Verbeeck dient in
persoon ook klacht in,
weer met Burgerlijke
Partijstelling.

Onderzoek
afgesloten.
Begin juni 2008 laat de
Onderzoeksrechter
weten dat het onder-
zoek is afgesloten.  In
de brief van de
Onderzoeksrechter zou
er sprake zijn van
belaging en laster, maar
de zaak werd bij de
zitting van de Raad-
kamer 5 juni 2009 naar
28 september 2009
verdaagd.
Het is wel zo dat Erik
Verbeeck tijdens het
onderzoek quasi geen
bewijsmateriaal heeft
getoond, dit om te
beletten dat het OCMW
daarvan misbruik zou
kunnen maken en
mogelijke informanten
ontmaskeren, bijgevolg
ligt Erik Verbeeck niet
wakker van de conclusie
van de Onderzoeksrechter,
er is immers nog heel wat

bewijsmateriaal ten laste
van het OCMW,  Lisette

Verbeeck en Patricia
Stevens.

Belangen-
vermenging?
Het is pas bij de zitting
voor de Raadkamer op 5
juni dat blijkt dat Patricia

Stevens, gewezen
Voorzitter van het OCMW
en thans toezichthoudend
1e Schepen, de
verdediging van Lisette
Verbeeck waarneemt. Erik
Verbeeck stuurde daarom
een dossier naar de
Stafhouder te Leuven
waarbij de belangen-
vermenging van advocaat
Stevens in vraag wordt
gesteld.

Groot dossier.
Ondertussen wordt het
dossier met klachten én
het bewijsmateriaal
samengeraapt en  bij de
besluiten gevoegd,
maar de verwrongen
maatschappelijke wijze
van werken van het

OCMW van Begijnendijk zal
ook bij andere diensten
worden aangekaart. Dat
document is bijna honderd
bladzijden dik, de
Onderzoeksrechter heeft
die documenten nog niet
gezien.

Erik Verbeeck 

Lisette Verbeeck hier tijdens de
modeshow in Begijnendijk
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Brand Ponyboerderij door stookolieketelTernat
2 juni 2009 In de uiterste hoek van de Industriezone van Ternat  bevindt

zich De Ponyhoeve. Naast een reeks stallen een oude
stookolietank die gesloopt moest worden maar vooraleer het
zover was, ontstond er eerst nog een brandje.

Lege tank.
Enige tijd geleden belt een abonnee
van Morsum Magnificat naar de
redactie. Het gesprek handelde
over een lege stookolietank die
gesloopt diende te worden en de
vraag of zo’n roestbak met een
haakse slijptol kan worden
aangepakt, niet zo’n domme vraag
van de abonnee want zo’n tank kan
je niet zómaar in stukken slijpen, je
riskeert ontploffing van nog
resterende gassen of brand.
Alhoewel de uitbater van de
Ponyboerderij dat ontkende, is dat
hier zeer waarschijnlijk gebeurd.

Naast de stallen.
Op 2 juni 2009 was men bij de
Ponyhoeve aan de stallen bezig
toen de eigenaar aan de tank brand
opmerkte, omstreeks 10u werd de
brandweer gealarmeerd.  Alhoewel
men het vuur bij de aankomst van
de brandweer zelf nagenoeg  onder
controle had, heeft de brandweer
van Asse nog wat bluswerk gehad,
omdat na het blussen er ook  een
schuimtapijt diende te worden
aangelegd. De eigenaar van de
Ponyclub heeft  wellicht het gevaar
van zo’n tank onderschat, ook
tijdens de bluswerken bleef de man
relatief dicht bij de tank. De
boerderij ligt ook op een hoekje
van de industriezone waar ook
andere bedrijven zijn gevestigd en
ook vrachtwagens staan opgesteld,
uitbreiding van de brand zou dan
ook niet gewenst zijn maar mensen
staan daar blijkbaar allemaal niet
bij stil.

Voorzichtigheid
geboden.
Wie ook eens een oude
stookolietank wil slopen en met een
slijpschijf tewerk wil gaan, zorgt er

EVER

best  eerst voor dat de tank volledig
leeg is, grondig gereinigd wordt en
voldoende en lang verlucht is
alvorens te beginnen, er is daarover
genoeg informatie te vinden. U dient
ook de Vlarem te raadplegen, maar
de milieudienst van de gemeente zou

u daarover moeten kunnen
informeren, zodat problemen als deze
kunnen worden vermeden.

Unie van uitgevers van de Periodieke Pers - UPP-

vervolg 11

RVJ.
Zoals aangekondigd mocht Filip
Voets, Secretaris-generaal en
ombudsman van de Raad voor de
Journalistiek -RVJ-, het seminarie
openen, wat ook gebeurde maar dan
met de n odige publiciteit  voor zijn
club dat ressorteert  de VVJ vlag.
Voets en oud Vrt gediende, verhaalde
het ontstaan, doelstelling,
samenstelling van de raad, werkwijze
van de RVJ en sloot af met enkele
voorbeelden uit de praktijk.

Ombudsman.
De RVJ heeft een zelfregulerende
functie en de raad is samengesteld
uit 6 journalisten, 6 uitgevers, 6
externe leden en een ombudsdienst.
Het is een vzw die werd opgericht in
2002 en de eerste 6 jaar noteerde

men 220 klachten. Door de
bemiddeling van de ombudsman kon
+/- 40% van die klachten worden
geklasseerd doordat er of
verontschuldigingen werden
aangeboden of een nieuw artikel werd

 Seminarie : Privacy en portretrecht - Regelgeving vaag en rekbaar.

Op 16 juni 2009 vond in het Jubelpark -Autoworld- een door
UPP georganiseerd seminarie plaats handelend over privacy en
portretrecht. Het aantal belangstellenden viel enigszins tegen -
38 personen- en ook de inhoud was niet wat wij er van
verwacht hadden.
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geschreven of de
raad stelde geen
fouten vast uit
hoofde van de

journalist.

Coryfeeën
In de periode 2003-2008 nam de RVJ
slechts 80 beslissingen wat neerkomt
op 1,1 beslissing per maand. Omdat
de RVJ geen straffen kan opleggen, zij

zijn immers geen rechtbank, ook al
heeft men die attitude, vragen wij ons

Filip Voets, jurist en logebroeder,
heeft zijn job bij de Vrt geruild voor
een mooi jobke bij de Raad Voor
Journalistiek en wil  daar zijn gezag
nog doen gelden. Op deze redactie
maakt hij alvast geen indruk.

af welke zin het heeft een dergelijke
club, die dan nog voor een groot stuk
betaald wordt door de
belastingbetaler, te handhaven. Voor
ons gevoel zijn het oude,
gepensioneerde en/of uitgebluste
coryfeeën, die hun greep en
zeggenschap willen behouden over
het jong aanstormend geweld door
deze hun wil op te dringen onder het
mom van regulering. Het ware voor
eenieder beter dat zij, desnoods
verplicht, naar huis worden gestuurd,
kunnen ze daar hun oubollige wetten
stellen.

Steven Van de Rijt, Voorzitter van de
UPP, vindt het niet nodig om  met
leden, die tien jaar lid zijn, kennis te
maken.

Juriste Christine De Keersmaeker
over portretrecht, goed gebracht,
maar een niet erg duidelijke materie,
wat wel mag en wat niet.

JVDS 

Foto en
portretrecht.
Vervolgens werd het woord gegeven
aan Mtr. Christine De Keersmaeker
die trachtte enige duidelijkheid te
scheppen in de wirwar van het foto-
en portretrecht. Waar het op
neerkomt is dat men in principe voor
élke publicatie steeds de
toestemming van de betrokken
persoon dient te hebben.

Uitzonderingen zijn wanneer het gaat
om foto's ten behoeve van informatie
in het kader van verslaggeving over
actuele gebeurtenissen, bijvoorbeeld

over de opening van
een evenement.
Wanneer bepaalde
werken tentoongesteld
worden op een
openbare plaats, mogen
deze ook
gefotografeerd worden
maar dan enkel
wanneer de foto tot
doel heeft het publiek
te informeren en niet
het werk zelf betreft.
Bij publicatie van foto's
op het internet is ook
altijd de toestemming
van de geportretteerde
nodig.

UPP Stelt dat ze de belangen verdedigt van 350 uitgevers die samen meer dan 1.250 titels
uitbrengen, maar bij een studienamiddag over Pers en Privacy kunnen ze niet meer dan
dertig leden samen krijgen. Het lijkt op het internet allemaal imposant, maar in de praktijk
is het wel anders, ze spreken daar trouwens ook liever Frans.

meer  13

DOSSIERS aan de Hoge Raad voor de Justitie
Door de totaal misplaatste brief die Dirk Claes in mei 2005, in het kader van
de radioactieve opvanger van de basisschool te Rotselaar aan de Leuvense
Procureur Ivo Carmen schreef, is minstens de indruk gewekt dat Claes de
scheiding der machten met de voeten poogde te treden.

Willekeur?
Het is frappant dat er in

2005 een klacht werd ingediend
tegen de Leuvense burgemeester

Louis Tobback, dit wegens het niet
toepassen van de wet op het bezit
van niet vergund, dus illegaal,
radioactief materiaal dat schadelijk is
voor de volksgezondheid, meer

bepaald, enkele illegale radioactieve
opvangers die zich op diverse
gebouwen bevinden, ondermeer op
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Pro Justitia :  Dadelijk af te
geven, door wie, aan wie?

We herinneren u aan de artikels -MM 134 van december 2006-
over Frans Van Bael uit Begijnendijk die voor de
Correctionele Rechtbank te Leuven werd gedaagd
wegens het sturen van een ludieke e-mail aan Dirk Claes
-sic-. De gerechtsdeurwaarder uit Langdorp vond het niet
nodig moeite te doen om het exploot aan Frans te
bezorgen -wat zijn taak is-. Deurwaarder W. leverde het
exploot gemakkelijkheidshalve af op het wijkkantoor van
de Politie te Begijnendijk, maar ook daar deed men

onvoldoende moeite om het document af te leveren,
uiteindelijk werd het verstek!
Frappant is wel dat het feit zich
met de betekening van het
verstekvonnis herhaalde, Frans
was daarvan het slachtoffer.

Zwarte Piet.
Op 24 juni 2009 omstreeks 18:30u
vindt MORSE-Press VOF een dikke
envelop met in de linker bovenhoek
een stempel “ PRO JUSTITIA ...”,
daaronder staat “DADELIJK AF TE
GEVEN” ...
Op het document dat in een
vensteromslag steekt, staat de naam
van een bvba die in de verste verte
niet overeenkomt met de naam die op
de brievenbus van Morse-Press VOF
staat, het exploot is duidelijk niet
voor MORSE-Press VOF bestemd, wat
doet men ‘s avonds om dat uur dan
met zo’n Zwarte Piet op de schoot.
Telefonisch contact met de
deurwaarder leert, dat het kantoor
maar open is van 9 tot 12 uur.

Kamer deurwaarders.
Op 25 juni 2009 diende de redactie
van Morsum Magnificat op de Griffie
de beschikking omtrent de RVJ op te
halen, een prima gelegenheid om de
omslag met ontvangstbewijs aan de
Kamer Van Deurwaarders te
bezorgen, daar zou men er kunnen
voor zorgen dat de documenten
dadelijk aan de bestemmeling worden
bezorgd. Groot was onze verbazing,
nadat men ons telefonisch het juiste
lokaal had gezegd, daar aangekomen,
te vernemen dat men daar in feite
niemand mag
binnenlaten en de dame
niet voor ontvangst mag
tekenen!  Bijgevolg laten
wij het document niét
achter, nemen het mee
terug en sturen het
meteen per aangetekend
schrijven naar dezelfde
kamer.

Brievenbus.
Toegekomen op de
redactie van Morsum
Magnificat, met een
positief vonnis inzake de
Raad Voor Journalistiek,
gaan wij nu zelf even op
zoek naar het adres van de
betreffende bvba De W., dat duurde
amper tien minuten, ook de
brievenbus waar de documenten
mochten worden gedeponeerd werd
meteen bekend. Toch dienden we de
dame op het bedrijf te Liedekerke aan

de telefoon te melden dat de brief
ondertussen, via een aangetekend
schrijven, naar de Kamer van
Deurwaarders in Brussel werd
gestuurd.
Nu we door de deurwaarder
onterecht  met een “Zwarte Piet”

Hier had het exploot mogen gebust,
dat is 15 meter van de brievenbus
van Morse-Press VOF, echter de
naam van de bestemmeling staat
daar niet op, maar ook op de
brievenbus van Morse-Press VOF
niet. De deurwaarder heeft zich
duidelijk op een willekeurige manier
van het exploot afgemaakt.

werden opgezadeld, er de facto bij
betrokken werden, hebben we bij de
firma waar de enveloppe mocht
worden afgegeven, onze lantaarn
even opgestoken. Jawel, het exploot
had daar eigenlijk mogen worden
afgegeven.  Wanneer we opmerken
dat de naam van de firma niet op hun
gemeenschappelijke brievenbus
vermeld staat, geeft men dat toe met
de kwinkslag ;”och ja, we moeten de
naam er nog bij zetten”.

Terug naar afzender.
Omdat we ook de andere partij willen
horen, krijgen we op 25 juni in de
namiddag dan toch de deurwaarder
aan de telefoon, voor die man was
het eenvoudig ;”  stuur de verkeerd
bezorgde brief terug aan de
afzender” klinkt  het, maar zo zien wij
dat niet.  Na onze uitleg te hebben
gehoord, moet deurwaarder
Peter C. toegeven, dat wij de juiste
en officiële weg hebben gevolgd.

Brievenbussen.
De belastingen hebben
Morse Press VOF reeds
door de mangel gehaald,
even te laat met de
verkeersbelastingen en de
deurwaarder dook op
-een andere dan Peter C-.
Het zou niet ongepast zijn
dat de belastingen, de
RSZ en de Sociale
inspectie hun neus gaat
steken in enkele bedrijven
die schuil gaan achter
enkele  brievenbussen.
We zijn er voorstander
van dat de Sociale fraude
overal wordt aangepakt.

We zijn er quasi zeker van dat hier
één en ander aan de hand is.

Erik Verbeeck

De firma is eigenlijk te Liedekerke gevestigd, maar zou pas
overgenomen zijn door een brievenbus aan de Assesteenweg in
Ternat, geen alleenstaand geval.  De belastingen hebben Morse-
Press VOF reeds door de mangel gehaald, laten ze dat ook met
deze brievenbussen -en andere in de buurt- maar eens doen,
dat zou, in tegenstelling  tot bij  Morse-Press, wellicht pas iets
opleveren.
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de kerk van het
Begijnhof, maar het
Parket  te Leuven doet
er niets mee.  Toch
gaat het hier om
illegale radioactieve
bronnen uitgerust met

de gevaarlijke Alfastralers die
kanker veroorzaken, maar de Helita
“bliksemafleider” op de
Begijnhofkerk blijft er maar staan.

Veroordeeld.
Hopelijk weet ondertussen iedereen
dat ik in mijn vroegere activiteit
uitgerekend die illegale tuigen op
een legale wijze mocht verwijderen,
maar ik deed blijkbaar mijn job te
goed.  Ik mocht de vinger niet op
de wonde van de radioactief
besmette delen van de daken
leggen, ik werd tegengewerkt, men
weigerde een uitbreiding van mijn

vergunning waardoor ik meer had
opgeslagen dan vergund, ik werd
daarvoor gepakt én veroordeeld! Toch
bevonden de toestellen zich in een
vergund lokaal en waren ze allemaal
wettelijk verpakt, maar desondanks
werd ik veroordeeld, men wilde mij
duidelijk pakken. Het zij zo.

Parket doet niets.
De illegale radioactieve opvanger van
de Begijnhofkerk is illegaal, is niet
verpakt en betekent wél een gevaar
voor de volksgezondheid, maar het
Parket van Leuven onderneemt niets.
Het Federaal Agentschap Nucleaire
Controle steekt de handen in de lucht
en wijst met de vinger naar het
parket te Leuven.

Hoge Raad.
Aangezien hier wel degelijk verschil
wordt gemaakt is er dienaangaande
een dossier ingediend bij de Hoge
Raad voor de Justitie.

Arbeidsauditeur.
Het moet blijken dat men het in
Leuven op de journalist van Morsum
Magnificat gemunt heeft, ook de
handeling van de Leuvense
Arbeidsauditeur -nu Substituut-
heeft daarvan blijk gegeven.
Omdat ik mij al sinds 1988 intens
met arbeidsveiligheid inlaat, als
journalist zeker mag strijden tegen
arbeidsonveilige toestanden en dat
in het kader van het algemeen
belang zéker moet kunnen, is er
ook bij de Hoge Raad voor de
Justitie een dossier ingediend om na
te gaan of de Justitie te Leuven zich
wel correct gedraagt. Ik zal mij
onder geen enkel beding laten
intimideren en mistoestanden
blijven aankaarten.
Het is frappant, dat de Rechtbank te
Brussel  in mijn zaken totaal anders
reageert dan deze te Leuven,
daarover zijn minstens vragen te
stellen.

EVER 

Werkt het Comité P eigenlijk wel?

Een politieman die quasi het bewijs wordt voorgelegd dat er
“mogelijk” sprake is van incest met een 17 jarig meisje en dat niet
ernstig neemt. Een politieagent die de aanwezigheid van meer dan
honderd planten Cannabis -al is het THC gehalte misschien niet
hoog-, met een kwinkslag goedpraat. Een politieagent die door
ondeskundig optreden oorzaak is van agressie en bedreiging.  Een
politieagent die bij een dodelijk ongeval een betrokken automobilist
als getuige aanziet. Het moet allemaal kunnen, maar wat doet het
Comité P daar nu eigenlijk mee?

Geleuter in de Pers.
In de klassieke pers zegt het Comité
P dat het vaak fout gaat met de
werking van de politie, vooral de
jonge elementen zouden onvoldoende
opleiding hebben en vooral in de
grote steden niet opgewassen zijn
tegen hun taak. Deze redactie heeft
daar eerlijk gezegd haar twijfels over.
Het is trouwens schering en inslag dat
de berichtgeving in de klassieke pers
afhangt van door wie het
gepubliceerd is, een voorbeeld
daarvan was het circus rond
commissaris Koekelberg en de diverse
lekken van de politievakbonden, ieder
naar hun bevriende politici, zoals
Jean-Marie Dedecker.

Te jong, te oud?
Laten we toch eens met onze twee
voeten op de grond blijven staan, een
politieagent die in een gemeente
geboren en getogen is, daar ook
dienst doet, dat kan niet door de
beugel.
De oudere politiemensen van vandaag
hebben de politiehervorming
meegemaakt, ofwel waren ze vroeger
integer en zijn ze dat nu normaal
gezien nog, ofwel waren ze dat EVER 

vroeger niet en dan zijn ze dat nu
ook  niet.  Hoe dan ook het staat als
een paal boven water dat de
politiehervorming, waarvan men zegt
dat ze geslaagd is, dat juist niet is.
De locale politie hangt te veel af van
de locale politiek en op die manier
kunnen burgemeesters met de
commissaris “hun” zone afbakenen,
bepaalde personen aan de
schandpaal hangen en anderen
bevoordelen, vooral de “grote
zakenmensen” vinden we bij deze
laatste categorie, Begijnendijk en de
PZ BRT is daar een voorbeeld van.

Klachten.
Omdat het wit op zwart bewezen is
dat een wijkagent uit Begijnendijk in
zekere zin in de fout ging, wordt
daarover uitleg gevraagd aan het
Comité P, het vervolg is ongelooflijk,
het comité P. laat weten dat de klacht
is overgemaakt aan de Politie-
commissaris van diezelfde PZ BRT!
Ondertussen is er een tweede dossier
ingediend waarbij vragen worden
gesteld over de Commissaris zelf en
vooral over het optreden van de
Politie, daarbij werden drie foto’s
gevoegd waar de politieauto is te zien
die in de fout gaat. In dat vijftien

bladzijden tellend document staan
tientallen afbeeldingen met
bewijsmateriaal, herhaalde
overtredingen, steeds op dezelfde
plaatsen.  Hoe en op welke wijze en
met welke kwikslag  het Comité P een
onderzoek weer van de hand gaat
wijzen is nog niet duidelijk.
Over het ongeval met dodelijke
afloop te Aarschot kan nog geen
klacht worden ingediend omdat het
onderzoek nog niet is afgesloten.

Oplossing.
De tijd van de Bende van Nijvel moet
wat ons betreft niet terug komen,
maar in ieder geval moet :
- de politie mensen aanwerven met
een minimum IQ.
- de politie moet in eerste instantie
beseffen dat zij ten dienste staat van
de bevolking en niet om de mensen
te pakken -zie Nederland-.
- Politieagenten mogen geen dienst
doen in gemeenten waar ze geboren
zijn -uitzondering voor grote steden-.
- Extravagantie zoals blondjes met
lange losse haren moet niet kunnen,
dat past niet voor iemand in uniform.
Opsommingen niet limitatief.

Beschermen of controleren zij de Politiediensten?

Plaintes   interdit?
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VEILIGHEID
daar spreekt

men veel over

Na 25 werven : het eerste
“Morsum Magnificat Opinielabel”.
Voor de beoordeling van de
veiligheid op werven passen we
altijd hetzelfde systeem toe, waar
we ook naartoe gaan kijken we in
het voorbijrijden naar de bouw-
werven, als we meteen kunnen
zien dat er flagrante inbreuken
zijn en als we tijd kunnen
vrijmaken, stoppen wij, spreken
met de aanwezigen en melden
hun ook, -met het risico bedreigd
te worden- waarom wij foto’s
genomen hebben, dus geen
stiekem of achterbaks gedoe.

Eén keer bedreigingen.
Sinds november 2008 hebben we op deze
wijze 25 werven bezocht, in één geval
werden we gesommeerd om door te
rijden, jawel, dat was wéér in
Begijnendijk, meer bepaald de werf bij
Schepen van milieu Stephen Bogaerts
-rapport V0811007-. In alle andere
gevallen werden wij ter plaatse te woord
gestaan, de agressie in Begijnendijk is
ook hier weer aangetoond.

NACB.
Niettegenstaande wij pogingen hebben
ondernomen om enige samenwerking met
de NACB te bewerkstelligen, is dat
mislukt, ook daar worden ze tijdens hun
lange koffiepauzes liever met rust
gelaten, daarom werken ze ook liever
samen met WASO.

De eerste relatief
veilige werf te Dilbeek.
Toen deze redactie op 1 juni 2009 over
de Ninoofsesteenweg  te Dilbeek /
Schepdaal reed, viel de werf van een
dakwerker op, bij nader toezicht bleek het
om de werf te gaan van Johny Thielemans
uit Gooik. De dakwerker had in het
verleden ook al eens bezoek gekregen van
de Arbeidsinspectie en heeft toen direct
voldaan aan de opmerkingen, die
interventie heeft blijkbaar nut gehad.
Niettegenstaande de hoge temperatuur van
de laatste dagen, heeft  de dakwerker zich
geen moeite gespaard om de nodige
leuningen en andere voorzieningen aan te
brengen, we kunnen aan Johny Thielemans
dan ook het eerste Morsum Magnificat
Opinielabel toekennen.

Eén op 25.
Uit deze bijdrage blijkt duidelijk dat het
triest gesteld is met de veiligheid op de
werven, zeer triestig zelf, slechts 1 op de
25 werven die wij bij onze tochten naar
andere opdrachten hebben gezien kan, qua
veiligheid, door de beugel. Zelfs een Stad
als Diest slaagt er niet in om bij
graafwerken de ligging van hoogspannings-
kabels op voorhand te bepalen.

Onveilig   Pas Op     Veilig

MM Opinielabel

123456
123456
123456
123456

EVER 

V0906021 - 21.06.2009 - Brandweer Zaventem
Werf : Hoogstraat   1930 Zaventem
PBM - KB 4 augustus 1996 art. 9 en 10.

V0905018 - 26.05.2009 - Baeten-Van Es
Werf :  Smoldersplein  3000 Leuven.
Gebruik PBM- Tijdelijke mobiele werken.

V0906022 - 26.06.2009 - Van Woinsel K.
Werf : Kastanjelaarstraat, 4  1850 Grimbergen
PBM - Tijdelijke & Mobiele Werkplaatsen.

V0906020 - 05.06.2009 - Wouters Remi
Werf : Slochtestraat  1770 Liedekerke.
PBM

V0905019 - 02.05.2009 - Civiele Veiligheid Liedekerke.
Werf : Waterloolaan, 16  1000 Brussel.
Diverse inbreuken - PBM - Tijdelijke mobiele werken.

V0906023 - 26.06.2009 - Thys-Meyer
Werf : Wolvertemsesteenweg, 165
PBM - Tijdelijke en mobiele werkplaatsen.

V0906024 - 02.06.2009 - Stad Diest
Werf : Weerstandlaan  3290 Diest
PBM - Tijdelijke & Mobiele Werkplaatsen.

V0906025 - 30.06.2009 - Thielemans Johny
Werf : Ninoofsesteenweg  1700Dilbeek / Schepdaal

MM
Label

  Johny Thielemans              MM Opinielabel 1
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Erik Verbeeck

Dju Bébé op avondmarkt te Merchtem
Naar jaarlijkse gewoonte organiseert Merchtem op de laatste
vrijdag van de maand juni -dit jaar op 26 juni 2009- een
avondmarkt, Morsum Magnificat ging er een kijkje nemen, we
gingen ook een kijkje nemen bij een optreden van Dju Bebe.

Drukte.
Om halftien ‘s avonds was het
wringen om in de Marktstraat door
de menigte te komen, de straat leek

wel een sardienendoos, de
weergoden waren de
avondmarkt ook heel gunstig
gestemd en de terrasjes
waren dan ook overal druk
bezet, maar mits een beetje
ellebogenwerk geraakten we
rond 22u in de
Langensteenweg, 53 waar Dju
Bébé optrad.

Bluesgroepje.
Dju Bébé is op 29 juli 1963 in
Kasai geboren, de gitarist
stamt uit een familie waarvan
de vader dokter en de moeder
verpleegster is, meer
informatie over Dju Bébé vindt
u op het internet http://
www.myspace.com/
djubebe.
Het groepje trad op in
de tuin van Jo
Vanderstraeten die
opstapte bij Open Vld,
en zich daaropvolgend
aan aansloot bij LDD.
Alhoewel de akoestiek
in de
gelegenheidsruimte,
een soort garage, niet
ideaal was, bracht Dju
Bébé voortreffelijke
muziek, vooral blues.

Gastheer.
Omstreeks half elf
waren een honderdtal gegadigden
-foto- komen opdagen, ondermeer
een afdeling van LDD uit Vlaams
Brabant -Aarschot- , echter  zonder
blikvanger Anne De Baetzelier of
Peter Reekmans die nu iets hoger op

de politieke ladder is geklommen,
hopelijk valt Peter er niet snel af, wie
in de politiek hoog klimt kan ook snel
laag vallen.  Dirk Vijnck was wél van
de partij, de storm rond zijn persoon
was al wat geluwd, “de

Jo Vanderstraeten garçon voor de
gelegenheid.

Dju BéBé artiest uit Kasai voor de
gelegenheid afgezakt naar Merchtem

Een deeltje van de -voor-tuin van Jo Vanderstraeten te Merchten

http://www.myspace.com/djubebe

cameraploegen blijven nu al van onze
deur weg” zei Dirk wat schuchter,
nogal wiedes, de politieke -geld- saga
waarin hij zelf de hand had, heeft het
nodige stof doen waaien.

Jo Vanderstraeten
was voor de
gelegenheid gastheer
en garçon, de
consumpties dienden
wel betaald. Behalve
dat er borden van
LDD te zien waren,
hebben we het niet
over  politiek gehad,
we waren trouwens
ook gekomen om iets
van Dju Bébé op te
steken die het goed
deed, dat kunnen we
van de politiek niet
altijd zeggen. In de
aanloop van de

verkiezingen heeft de ultralinkse pers
LDD de rekening gepresenteerd, of ze
dat begrepen hebben is een andere
vraag.
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Het stuntelig omgaan, ergo, knoeien met
aanbestedingen door het OCMW van Genk kent,
zoals uit dit dossier blijkt, geen grenzen. We
hebben het over de verwijdering van de illegale,
gevaarlijke radioactieve tuigen die, niettegen-
staande het verbod, de vele aanmaningen en het
Proces Verbaal van het Federaal Agentschap
Nucleaire Controle -FANC-, nog altijd op de
rusthuizen Herfstvreugde en Heiderust staan

opgesteld.

Knoeien met Aanbesteding

Radioactief

OCMW  GENK

Ternat / Genk 1 juli 2009.

Maatschappelijke
belangen.
Met onze artikels in MM 156 en 165
hebben wij omtrent de laakbare
handel en wandel van het OCMW van
Genk reeds één en ander gebracht.
Dat er gefoefeld werd met het niet
aangeven van voordelen in natura
wegens het gebruik van de Ford
Mondeo door de Voorzitter en de
Secretaris, is bewezen. Mocht een
OCMW cliënt zoiets doen, riskeert
deze sancties of wordt onderwerp van
een rechtszaak bij de Arbeidsrecht-
bank, maar in Genk doen ze rustig
verder. Het knoeien met rekeningen
van een Italiaans restaurant moet óók
kunnen, deelnemen aan evenementen
in Duitsland waarvan het
maatschappelijk belang niet bewezen
is, neemt het OCMW van Genk er ook
bij en met een ganse groep van het
OCMW gaan eten aan 100 Euro per
persoon moet ook kunnen. Met het
geknoei met de aanbesteding rond de
bliksemafleiders van de twee
rusthuizen, is een dubbel maatschap-
pelijk belang gemoeid, het financiële
plaatje én de volksgezondheid.

Het moest
er van komen.
In 2004 is het OCMW van Genk al
begonnen met de aanbesteding voor
de verwijdering van de twee
radioactieve opvangers van evenveel
rusthuizen, daarvoor werd het
studiebureau van Carla Gordons
aangesteld, de Ir. woont niet alleen in
de buurt van de Voorzitter van het
Genkse OCMW, maar blijkt voor
opdrachtgevers zoals het OCMW van
Genk, als een knipmes te plooien.
Er wordt in april 2004 een prijsvraag
gelanceerd, uiteraard aan Gordons,
Technum, Eltrowill, etc. Gordons haalt
de bestelling binnen, maar geeft ze in
feite aan Eltrowill door...
Eltrowill maakt een aanbestedings-
dossier op en voorziet een “openbare
aanbesteding”, maar het OCMW van
Genk wijzigt de voorwaarden
waardoor de bedrijven vragen
beginnen te stellen aan het
studiebureau Eltrowill dat zich
distantieert van de wijzigingen die het
OCMW buiten haar
verantwoordelijkheid, ergo, zonder
hen in kennis te stellen, heeft
aangebracht.
Uiteindelijk loopt het fout tussen
Gordons en Eltrowill, het moest er van

komen en Gordons
stelt  het OCMW van
Genk met een e-mail
van 9 januari 2008
op de hoogte dat de
verstandhouding
met Eltrowill zoek is
en zij de zaak verder
gaat afwerken met
studiebureau van
Pierre P., echter,
Gordons stelt
Eltrowill daarvan niet
in kennis.

Nieuwe
aanbesteding.
Maar er komt ook
een kink in de kabel
tussen Gordons en
het Genks OCMW, er
wordt zelfs gedreigd
met een advocaat,
de samenwerking
wordt hoe dan ook
verbroken.
Ondertussen plaatst
het Vlaams Belang
een hoop vragen
omtrent  de werking
van het Genks
OCMW en zoals blijkt
uit een antwoord van
het Binnenlands
Bestuur, alvast wat
het gefoefel met de
kilometervergoeding
betreft, terecht.
Maar het Vlaams
Belang plaatst ook
een nieuwe klacht bij
de Gouverneur
omtrent het dossier van de
aanbesteding van de bliksemafleiders.
Niettegenstaande zij over een
aanbestedingdossier beschikt dat
slechts 1.100 Euro heeft gekost,
schrijft het OCMW op 27 januari 2009
opnieuw een reeks studiebureaus aan,
vier om precies te zijn.
Eén ervan, Technum nv te Hasselt
hebben ze op 26 april 2004
aangeschreven, op 27 januari 2009
doen ze het opnieuw, er komt dus een
nieuwe aanbesteding.

Van kwaad naar erger.
Het dossier dat door Eltrowill -via
Gordons- werd opgemaakt, bevatte
quasi alle nodige elementen. Door een
onverstandige handeling van Gordons
diende het OCMW van Genk voor het

dossier slechts 1.100 Euro te betalen,
nogal wiedes dat het uiteindelijk
tussen Eltrowill  en Gordons niet
meer vlotte, Eltrowill blijkt nog altijd
geen Eurocent ontvangen te hebben.
Nu er een nieuwe aanbesteding volgt,
waarbij het studiebureel de procenten
kan aanrekenen waarop zij recht
hebben, gaat het OCMW het gelag
betalen, in plaats van 1.100 Euro, zal
het nu wellicht 13.000 Euro -of nog
meer- worden en daarmee is er langs
de kant van Fabricom-Technum niets
mis. Valt wel af te wachten of het
lastenboek correct zal opgesteld
worden, we zijn benieuwd.

Het gaat hier om een IONIX met drie pinnen, die niet
noodzakelijk alle drie een bron bevatten. Het is wel
zo dat men niet op voorhand kan zeggen welke
bronnen gebruikt werden, het kan Am-241, maar ook
Ra-226 zijn en tussen die twee bronnen is er een
groot verschil.

De installatie is onstabiel en in
slechte staat, zo staat het ook
op het PV van het FANC
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Opdracht.
Bij Fabricom-
Technum te
Hasselt bevestigt

men ons vandaag dat zij van het
OCMW de opdracht hebben gekregen
om het aanbestedingdossier -sic- op
te maken, dat zal eerstdaags nog
vóór het bouwverlof worden
ingediend.
Op onze vraag of  het niet vreemd
overkomt, dat de prijsvraag van april
2004 wél gewag maakt van
radioactieve bronnen Am-241  en in
die van januari 2009 niet, kan -of
wil?- men bij Fabricom-Technum niet
reageren, ze kunnen eigenlijk op
geen enkele vraag met enige
relevantie antwoorden. Het is dus
weer afwachten op welk ei men nu
weer zo lang heeft zitten broeden.

Parket doet niets en
politie werd belogen.
Op 27 augustus 2004 maakt deze
redactie een artikel over de
aanwezigheid van de illegale tuigen
en de twijfelachtige stabiliteit van de
mast op Herfstvreugde.  Uit andere
informatie blijkt dat het OCMW van
Genk de politie met een kluitje in het
riet zouden hebben gestuurd. Het zit

Ook de bevestiging van de mast waarop het tuig
staat is in zeer slechte staat.

zo dat, zes maanden na het PV van
het FANC, wat einde augustus 2004
werd opgemaakt -dus 4 dagen na ons
artikel-, de toestellen moeten
verwijderd zijn, als daaraan geen
gevolg wordt gegeven, moet het
Parket  optreden, maar uiteraard
gebeurt dat niet. Misschien is er toch
iets geweest, want het blijkt dat het
OCMW, om de politie te sussen,  zich
van een of andere kwinkslag zou
hebben bediend.
Het OCMW van Genk heeft  volgens
de wets- en verordeningbepalingen,
de wettelijke  mogelijkheid om
bepaalde dringende werken die
binnen een bepaald bedrag liggen, te
laten uitvoeren.  Het OCMW van
Genk geeft graag  heel veel
geld uit waardoor zij zelf een snelle
uitvoering onmogelijk heeft
gemaakt.
Het is in feite nog
erger; Door eigenhandig
wijzigingen aan te
brengen is er met
het studiebureel
heibel ontstaan,
daardoor is er vijf
jaar na de aanvang van het dossier
nog steeds geen resultaat, de
gevaarlijke en onwettige tuigen die
de omgeving met radioactief

materiaal besmetten blijven
ondertussen staan.

Erik Verbeeck

Houthalen-Helchteren : Woelige gemeenteraad   25.6.2009

Zonder commentaar.

John Vrancken in de clinch met de burgemeester en korpschef.

Te laks optreden.
Volgens John Vrancken treedt de
politie te laks op die, als er klachten
komen, een combi stuurt die snel zijn
toertje doet om dan weer even vlot te
verdwijnen. Korpschef Lucas
beschuldigde Vrancken ervan kwalijke
uitspraken te doen aan het adres van
zijn agenten die, volgens Lucas, zeer
goed werk leveren op het terrein en
optreden als er klachten komen.
Burgemeester Yzermans gaf
Vrancken een uitbrander door terug
te grijpen naar een zaak in
Meulenberg, waar een dame al een
jaar gepest wordt door jongeren, en
te stellen dat deze dame feiten had
aangehaald die al vijf jaar oud waren
en het slechts om een banale
burenruzie ging. Vrancken
daarentegen stelde dat de
brandsporen op de oprit bij de dame
en de beschadigingen aan het
voertuig van haar vriend, van véél
recentere datum waren.  De hele
tussenkomst van Vrancken werd

gecatalogeerd als "stemmingmakerij"
en volgens Yzermans was de toestand
in Meulenberg goed wat Vrancken
met klem diende te ontkennen omdat
er daags voordien nog een man werd
neergestoken. Ook een banale
burenruzie ? was Vranckens vraag.

De niqab.
Tijdens de rondvraag ontstond nog
een stevige discussie over het dragen
van een niqab door moslimvrouwen.
Voor Vrancken, en ook sommige
bewoners,  kan het niet dat in de
Meulenberg, zoals recent gebeurde,
een vrouw -of was het een man- in
zich alles verhullende kledij op straat
begaf omdat dat eenvoudigweg
wettelijk niet mag. Als antwoord
kreeg hij dat, indien agenten deze
dame op straat zouden ontmoeten, zij
deze wel aan een identiteitscontrole
zouden onderwerpen, wat bij
Vrancken de vraag ontlokte hoe ze
dat gaan doen als de persoon in
kwestie haar/zijn hoofd niet ontbloot.

Gaat men haar/hem oppakken en
naar het commissariaat afvoeren voor
verdere 'lichamelijk' controle? Na de
verhitte discussie diende Vrancken
zijn uiteindelijke vraag te stellen :

 De laatste gemeenteraad van het seizoen in Houthalen-
Helchteren van 25 juni 2009 was behoorlijk woelig. Het was
John Vrancken die de knuppel in het hoenderhok gooide door
tijdens de presentatie van het politiejaarverslag 2008 tussen
te komen door te zeggen dat met cijfers alles en niets
bewezen kan worden maar dat het evenzeer duidelijk is dat
het gedoogbeleid gefaald heeft.
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Hoeveel niqabs of
burka's zijn er in
de gemeente
bekend? Het

antwoord zal hem schriftelijk gegeven
worden.

NVDR
Voor ons geen probleem, iedereen
mag zich kleden zoals hij/zij dat

wenst, zolang het de zeden niet
kwetst en voldoet aan de wettelijke
voorschriften, dus herkenbaar.
Moslima's mogen een hoofddoek,
sjaaltje, kapje, hoedje desnoods een
puntmuts dragen als ze daar zin in
hebben en er zich goed bij voelen
maar ...... ze moeten herkenbaar
blijven zoals ook wij altijd herkenbaar
moeten zijn. Hetzelfde geldt voor

pasfoto's, wij moeten erop zonder
hoofdbedekking, zij dus ook.
Het is verboden te discrimineren
maar dat geldt in twee richtingen, de
wetten die hier gelden, gelden voor
iédereen, ook voor andersgelovigen,
in tegengesteld geval worden zij
namelijk gediscrimineerd.

JVDS 

S A B E N A

Maria Vindevoghel ziet de vlieger
waarschijnlijk al aankomen, de
politici zullen buiten schot blijven.

foto EVER

In Morsum Magnificat 129, 130 en 131 van  november 2006
hebben wij enkele artikels gebracht over het SABENA dossier,
sindsdien werd het stil, Onderzoeksrechter Van Espen sloot
ondertussen het onderzoek af, maar vandaag blijkt dat de
advocaten van de tegenpartij bijkomend onderzoek vragen
en krijgen.

Ternat / Brussel 30 juni 2009.

Aanvankelijk waren er twee
klachtendossiers,
een van de
Pilotenvereniging rond
Filip Van Rossem -BEKA- en
een andere klacht van
Comité 30 miljard, deze twee
klachten werden samen-
gevoegd en behandeld door
Onderzoeksrechter Jean-Claude
Van Espen, wat in augustus
2008 werd afgesloten.

Meer onderzoek.
Op 30 juni 2009 werd de zaak voor
de Raadkamer gebracht, het zou niets
meer worden dan een technische
zitting stelde advocaat Riet Van De
Putte, die samen met meester Pierre
Gerard de verdediging van de zaken
BEKA en Comité 30 mio waarneemt.

Filip Van Rossem in de hall van de vlieghaven te
Zaventem, hoopvol in het onderzoek van Jean-Claude
Van Espen, nu is het nog niet afgelopen, hoop doet
leven.

In Afrika.
        Filip Van Rossem is net terug

van een opdracht in Zuid

Afrika, hij kon voor
de zitting van de Raadkamer
dus niet aanwezig zijn, zij hopen
dat  het bijkomend onderzoek nog
meer druk op de verantwoordelijke

bedrijfsleiders zet,
maar of die de rest
zullen
compromitteren is
iets anders. Ooit
werd de naam van
de kabinetschef
van Verhofstadt en
ook  Rik Daems
genoemd, maar
daarvan blijkt niets
over te blijven.
Van Rossem hoopt
nog altijd dat de
bedrijfsleiders die
vervolgd worden
nog zullen praten.
Een utopie?
Het is in dit dossier
duidelijk dat de
regering van toen
verdomd goed wist

wat er aan de hand was, toch heeft

niemand kunnen voorkomen wat
nadien gebeurde.
Het meest frappante is de houding
van Inge Vervotte. Toen we Maria
Vindevoghel op 30 juni daarover
polsten en haar verwezen naar hun
Franstalige collega Bongiorno, de
Italiaan die een restaurant te Sint
Lambrechts Woluwe uitbaat en zeer
teleurgesteld is in Vervotte, kon Maria
daar niets aan toevoegen.
Waren de vakbonden wel zó
machteloos als ze laten blijken?

SBGWAARSCHOT

Ternat / Aarschot 1 juli 2009.

Nu Louis Janssens als Directeur
werd opzij gezet, is het de dochter
van Alex Laeremans die voorlopig
de zaken reget, het blijkt  volgens
sommige bronnen gesmeerd te
lopen.

Erik Verbeeck 

RISO.
Marijke Van den Dries maakt zich
sterk, dat de wijze dat RISO het
probleem van de buurtwerking wil
aanpakken, de goede is.
Omdat structureel wil werken,
verwacht men daar slechts tegen half
september resultaat van de enquête
die ondertussen door een jobstudent
in de wijk werd gebust.

Technisch.
Steeds volgens Marijke, zal er wel
degelijk ook naar de technische kant
van de zaken gekeken worden.
Ondertussen vernemen we dat
sommige bedrijven al tevreden zijn
met de wissel, we hebben nu ook
betalingen ontvangen van facturen
die reeds lang betaald hadden
moeten zijn, dus afwachten wat RISO
echt doet
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Doelstelling.
Het doel van de dag van de
diabeteseducator is drieledig;

°  ten eerste moet een
dergelijke dag meer naambekend-
heid geven aan de diabeteseducator
bij het grote publiek;

° ten tweede wordt tijdens
deze dag het belang van de rol van
educator geduid met daaraan
gekoppeld een oproep naar de
overheid tot erkenning van de
beroepstitel "diabeteseducator" ;

° ten derde heeft de dag tot
doel de nieuwe promovendi voor te
stellen aan de huidige groep
educatoren.

Inleiding.
Mw. Claire Nuyttens is  opleidings-
directeur in de verpleegkunde en
bachelor in de vroedkunde bij de
Arteveldehogeschool Mw. Claire
Nuyttens, opende de 11de promotie
met de verwelkoming van de directie
en vertegenwoordigers van de
Vlaamse Diabetesvereniging -VDV- en
de Beroepsvereniging van Vlaamse
Verpleegkundigen Diabetes
Educatoren -BVVDE-.   Ze noemt het

vooral een eer dat  Mrs Anne Marie
Felton, Vice voorzitter van de
Internationale Diabetes Federatie       -
IDF- stichter en voorzitter van de
Federation of  European Nurses in
Diabetes -FEND-, Vice Voorzitter van
de diabetesvereniging in Engeland,
deel uitmakend van verschillende
organisaties o.a. bij de Europese
Commissie, die een twintigjarige
ervaring heeft als diabetesverpleeg-
kundige, aanwezig is op deze 11e
promotie.

Fier.
De Arteveldehogeschool is fier omdat
zij reeds voor de 11e keer
kwaliteitsvolle diabetes educatoren
kan zien afstuderen en dat zij op die
manier een bijdrage kunnen leveren
door professionals te vormen die in
het werkveld met bijzondere expertise
het steeds groter wordende
diabetesprobleem helpen aanpakken,
zowel op preventief als curatief vlak.
Voor de tweede maal werd, gelijktijdig
met de promotie, de dag voor de
diabeteseducatoren uitgeroepen
waarmee aandacht wordt gevraagd
voor de opdracht en de inzet van de

educator die als spil fungeert in het
multidisciplinair gegeven van de
diabeteszorg.  Promotie voor
diabeteszorg is noodzakelijk maar
ook politiek dient er aandacht aan het
probleem besteed te worden.

Cursist.
Om vrienden, kennissen en
genodigden enig inzicht te geven in
de opleiding kwam kersvers

Promotie Diabeteseducatoren en
Academische Zitting

viert opnieuw dag
van de
diabeteseducator.

Gent

Zoals ook vorig jaar, vierde de
Arteveldehogeschool op 19 juni 2009
de dag van de diabeteseducator en
gelijktijdig was er de 11de promotie van de educatoren
academiejaar 2008-2009. Projectleider diabeteszorg en
educator Arteveldehogeschool Marleen De Pover,
organisator van het gebeuren, leidde alles weer in perfecte
banen en verwelkomde de nieuwbakken postgraduaat
diabeteseducatoren en hun gasten op de haar eigen
hartelijke manier.

De groep voor de Nemrod zaal waar voordien de academische zitting plaatsvond.
Op de voorgrond de vlag van Novo Nordis.

Claire
Nuyttens
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diabeteseducator
Hendrik Roelandt
vertellen over zijn
ervaringen tijdens

de opleiding.  Vooral de organisatie van
de opleidingsweekends viel, volgens
Hendrik, in goede aarde gezien het een
zekere vorm van teambuilding betrof
waar de cursisten elkaar konden
motiveren en leren uit elkaars
ervaringen, ook het feit dat de
cursisten tijdens die weekends de
theorie konden aanvullen door
rollenspelen, die achteraf werden
besproken, was een goede combinatie.

Mrs Felton.
De Vice-Voorzitter van de Engelse
diabetesvereniging vond het een eer
uitgenodigd te zijn en noemde de rol
van de nationale diabetesfederatie in
de komende tijd van het grootste
belang om hun boodschap uit te

dragen, diabetes wordt immers, niet
alleen in België maar over de wereld,
een steeds vaker voorkomende ziekte
en het is vooral het voorkomen van
complicaties dat van belang is, een
gebied waar de diabeteseducatoren van
het grote betekenis zijn. Diabetes is
een groot wereldwijd publiek
gezondheidsprobleem waaraan over 20
jaar 400 miljoen mensen zullen lijden,
elke 10 seconden sterft wereldwijd 1
persoon aan diabetes of de gevolgen
ervan en op dit moment lijden 264
miljoen mensen aan de ziekte.  Het is
vooral het  type 2 diabetes die aan een
opmars begonnen is, het is niet meer
de ziekte van de ouderen maar ook
jongeren worden er steeds vaker mee
geconfronteerd.

Erkenning.
Het zal vooral afhangen van politieke
beslissingen, hoe er zal worden
omgegaan met dit probleem zeker nu
Diabetes in december 2006, na HIV/
Aids en Malaria, door de UN

gezondheidsraad werd erkend als
wereldwijde ziekte, een resolutie die
ook werd erkend door de UN
veiligheidsraad.   Het is voor Mrs
Felton daarom
van belang dat
de opleiding van
verzorgers
optimaal is en
blijft en vooral
dat er een
erkenning komt
van de specifieke
en belangrijke rol
van deze
specialisatie -de
diabeteseducator-
binnen de zorg
voor personen
met diabetes.  Na
afloop van haar
gewaardeerde
toespraak kreeg
Mrs Felton
bloemen
overhandigd van
Stijn Deceukelier,
algemeen
directeur VDV,
die haar een van
de grote monumenten binnen de
diabeteszorg noemde.

Onkelinx.
Marleen De Pover, projectleider van
het diabetesproject aan de
Arteveldehogeschool, werd de dag
voor de promotie, samen met een
delegatie van de VDV en de BVVDE
op het kabinet van minister Onkelinx
ontvangen met de bedoeling de
vraag van erkenning van de
diabe-teseducator opnieuw op de
agenda van de minister te plaatsen.
VDV algemeen directeur Stijn
Deceukelier was gevraagd verslag uit
te brengen over deze
bespreking.

Zorgtraject.
Omdat de organisatoren
nuchter genoeg zijn om
te beseffen dat de
minister niet aanwezig
zou zijn op deze 11e
promotie, besloot men
om contact te nemen
met het kabinet van
Onkelinx waarna een
uitnodiging tot gesprek
volgde. De delegatie had
op hun agenda de vraag
tot beroepserkenning
van de diabeteseducator
staan maar moesten
vaststellen dat zij
werden ontvangen door
iemand die bezig was
met de zorgtrajecten,
een lichte tegenvaller
maar de afgevaardigden
konden hun initiële vraag in elk geval
toelichten.

1996
Reeds vanaf 1996 trachten de diverse
groeperingen rond diabetes een
erkenning van het beroep

diabeteseducator te krijgen en na veel
lobbywerk lukte het uiteindelijk pas in
2005 om de erkenning van de
educator op de lijst te zetten van de
beroepstitels wat concreet betekent
dat, als deze lijst erkend wordt, ook
de erkenning een feit is. Het bleef
echter aanslepen en er werd besloten
een beroepsvereniging op te richten
en in 2006 was de BVVDE een feit.
Het is de Nationale Raad voor
Verpleegkunde die uiteindelijk de lijst
moet goedkeuren en daarom riep
Stijn Deceukelier iedereen, die dat
kan, op om druk te zetten op deze
Nationale Raad voor Verpleegkunde.
Het kabinet van Onkelinx van haar

Mrs Anne-Marie Felton, Vice voorzitter
van de Internationale Diabetes
Federatie  -IDF- stichter en voorzitter
van de Federation of  European
Nurses in Diabetes -FEND-

Stijn Deceukelier en Mrs Felton

vervolg 21

Frank Nobels, bekend endocrinoloog van het O.L.
Vrouwziekenhuis te Aalst, mocht  ook deze keer niet
ontbreken
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kant wil top
prioriteit geven
aan de erkenning.

Slotsom is dat de neuzen weliswaar
dezelfde kant uit wijzen maar dat de
laatste hindernis nog moet worden
genomen n.l. de erkenning, wanneer
dat een feit is kunnen de pas
afgestudeerde diabeteseducatoren hun
koperen plaat aan hun deur hangen.

Zorgtraject.

Dr. Frank Nobels, endocrinoloog O.L.
Vrouwziekenhuis Aalst, begon zijn
uiteenzetting met een grapje en vroeg
zich af of de naam zorgtraject niet
beter verandert wordt in traject van
zorgen, maar dan kopzorgen.  Waar
men in de Westerse wereld momenteel
vooral mee bezig is, is de aanpak van
de diverse chronische aandoeningen
en de meeste landen nemen
initiatieven om hun zorgaanbod beter
af te stemmen op chronische
aandoeningen. Diabetes is een
complexe chronische aandoening en
daarom wordt deze vaak gebruikt als
testcase.

De toekomst.
In de toekomst zal worden meer en
meer gewerkt worden met richtlijnen
waarvoor heel wat opleidingen
gegeven moeten worden en aan
kwaliteitsbevor-dering gedaan moet

van  20

Marleen  De Pover, de drijvende
kracht achter het geheel, werd ook in
de bloemetjes gezet.

worden en omdat de medische wereld
overspoeld gaat worden met
chronische aandoeningen zal dit ook
kosten efficiënt aangepakt moeten
worden.  Daarvoor wordt het Chronic
Desease Management
gehanteerd, concreet wil dat
zeggen dat zorgen die verstrekt
kunnen worden door een
verpleegkundige niet door
artsen/specialisten hoeft
gegeven te worden wat de
uiteindelijke prijs van de zorgen
drukt. Zorgen moeten dus
verschoven worden. Daarbij
wordt ook gelet op de
complementariteit dwz
voorkomen dat dubbele zorgen
verstrekt worden, dus dat de ene
zorgverstrekker weet wat de
andere aan het doen is, er
moeten dus goede
samenwerkingsafspraken
gemaakt worden.

Principes van het
zorgtraject
diabetes.
De huisarts zorgt voor de
coördinatie, vroegere educatie /
zelfcontrole materiaal in eerste
lijn, coaching door een
diabetescentrum,
kwaliteitscontrole, beperking
administratie en financiële stimuli
voor de patiënt zoals de
afschaffing van remgelden.  Ook
het RIZIV is betrokken partij, er
werd in juni reeds gestart met een
zorgtraject voor nierinsufficiëntie en op
1 september wordt het zorgtraject
diabetes gestart.
Het zorgtraject voor chronische
aandoeningen zoals diabetes, is een
complexe materie waar nog veel over
gepraat en nagedacht zal moeten
worden om de zorgverlening te
optimaliseren, maar naar de mening
van Dr. Nobels zijn ze op de goede
weg.

Nog veel werk.
Volgende spreker, Dr. Wens, Huisarts
verbonden aan de wetenschappelijke
vereniging van Vlaamse Huisartsen,
sprak over een huidige dynamiek

binnen de gezondheidszorg die 20
jaar geleden niet voor mogelijk werd
gehouden. Hij legde uit en stelde vast
dat onze diabeteszorg zeker niet
hoeft onder te doen voor die van de
ons omringende landen maar stelde,
zoals ook Dr. Nobels, dat er nog heel
wat werk aan de winkel is binnen de
eerste lijnszorg.

Opleidingen.
Als laatste werd door Marleen De
Pover overlopen welke nieuwe
initiatieven de Arteveldehogeschool
op stapel heeft staan zoals het
diabetessymposium en diabetesbeurs
op 9 en 10 november en de
Artevelderun op 15 november 2009.
Zij overliep nog kort de verschillende
-diabetes- opleidingen voor het
academiejaar 2009-2010 die terug te
vinden zijn op www.arteveldehs.be
waar ook de aanmeldingen kunnen
gedaan worden.  Zij dankte nog Rik
Couvreur, autodidactisch harpist,  die
de voortreffelijke muzikale omlijsting
op zich nam waarna de
diabeteseducatoren een receptie
kregen aangeboden. Vreemd dat hier
nooit fotografen of camera’s van de
klassieke pers opduiken, hier dus
weinig politieke invloed, is het
daarom dat deze redactie hier niet
gediscrimineerd wordt?

JVDS Rik Couvreur
autodidactisch harpist.

Dani Baert

Het is bij evenementen quasi altijd
een feit, het “ technische “ wordt
over het algemeen als
vanzelfsprekend aanzien, ook hier
speelt de techniek haar rol. Telkens
zorgt Dani Baert dat Marleen De
Pover haar werk tot een goed einde
kan brengen, Dani zorgt er voor dat
de juiste knopjes worden bediend,
dat mochten we na talrijke
evenementen te hebben
meegemaakt,  toch óók wel eens
zeggen

EVER 
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Is de “Eismannhond” een nieuw
reclame item?

Het is spijtig dat de Eismann
verantwoordelijke van de
vestiging te Ternat zich, na
een jaar, tegenover onze
redactie een beetje vervelend
opstelt, bij de huisbaas gaat
janken omdat hij vindt dat de
voordeur van het
kantoorgebouw, waar geen
toezicht is, plotseling moet
open blijven.

Geen deurbel.
Eismann huurt, net als Morse-Press
VOF, van ODIN Immo, dat is één van
de bedrijven van de familie van de
gebroeders  De Meuter en
aanverwanten, ODIN is een
maatschappij die alles mag bouwen
en verbouwen, daarbij wordt het
vermengen van de bedrijvigheden en
belangen niet geschuwd.  Regelmatig
stuiven  nieuwe en grote
Duitse personenwagens
door de Assestofstraat.
De  zware voet van de
bestuurders doet letterlijk
en figuurlijk het stof
opwaaien, maar voor de
panden die ze verhuren,
is er geen deurbel, ook
niet voor Eismann.

Heibel.
In tegenstelling tot deze
redactie -wanneer we
aanwezig zijn-, heeft
Eismann geen zicht op de
ingang, als de postbode
dan opdaagt is er
niemand om eventuele
post voor Eismann aan te
nemen. Mocht de
postbode via de voordeur al binnen
kunnen, dan kan hij via de gang tot
aan de deur van een soort keukentje
geraken, maar ook daar zit  niet altijd
iemand, de postbode kan dan alleen
maar terug naar buiten stappen.
Kortom, het probleem is
fundamenteel, er moet een deurbel
komen, iets wat trouwens een
elementair gegeven zou moeten zijn,
maar dat is niet het énige wat aan de
panden hapert.  Nu wil de
verantwoordelijke van Eismann te
Ternat dat de voordeur gewoon open
blijft, dus “Jan en alleman” binnen
kan, als ‘s avonds iemand de deuren
vergeet te sluiten, blijft de deur ook
‘s nachts open en dat kan zeker niet.

Nonchalant.
De Morsum Magnificat redactie wil
niet dat de toegangsdeur van het
pand open blijft, de verhuurder is het
daarmee eens, het was altijd zo en

het zal zó blijven, klinkt het daar.
Anderzijds heeft deze redactie, die de
toiletten met het personeel van
Eisman moet delen, geen niet al te

beste ervaringen
met hen, diverse
opmerkingen
over het
nonchalant
gedrag van de
afleveraars,
mocht niet
baten, we gaan
hier geen resem
opmerkingen
opnoemen, maar
die zijn er wel
degelijk.

Honden.
Het nonchalant
omspringen met
de toiletruimtes
is voor de
andere

gebruikers, of indien bezoekers van
de redactie er gebruik van willen
maken, vervelend,  vooral
lege papierrollen laten ze
graag achter, wij moeten ons
dan voor anderen excuseren.
Hoe Eismann op het
beroepsvlak met hygiëne
omgaat tonen we met andere
voorbeelden aan.
Regelmatig neemt een
afleveraar een hond mee, de
afleveraar zal zeker en vast
een dierenvriend zijn,
daarvan niets gezegd, maar wij
denken, dat zoiets bij  eetwaren-
transport niet door de beugel kan.
Het meenemen van een hond bij de
aflevering is niet de enige
hondenactiviteit, ook de juffrouw op
het kantoor neemt haar hondje mee
naar het werk en ‘s middags mag het
beestje dan zijn plasje doen en
daarna terug naar het kantoor van
Eismann.

Paletten?
Dat woningen verwarmen

hedentendage duur
is en iedereen op
zoek gaat naar
brandhout is
normaal, de
Eismann afleveraar
hondenliefhebber
blijkt in de
industriezone een
leverancier
gevonden te
hebben van
“pallets”. soms
komt de Eisman
bestelauto voorbij
met een aantal
pallets boven op
het dak, toch heeft
de auto geen
bagagerek, soms
vallen ze er net
niet af. Deze
attractie hebben
we nog niet op de

foto vast kunnen leggen.
Blijkbaar worden de pallets daar
verzameld en later opgehaald.  Of de
pallets in het magazijn van Eismann,
waar ook de diepvriesproducten
liggen en verhandeld worden, verder
gemanipuleerd worden, verzaagd e.d.
weten we niet.

Kippenhok.
Een ander feit is dat de afleveraars
van Eismann zeer onregelmatig
presteren, soms ‘s avonds laat na
22u toekomen, ook op zaterdag en
op zondag duiken ze op, het zijn
wellicht allemaal zelfstandigen die op
zelfstandige basis werken.  We
hebben in het verleden wel eens
geïnformeerd bij het Eismann
hoofdkantoor of er bij tijdens het
weekend wordt gewerkt, maar dat
ontkende men formeel?
Bij een andere firma van
diepvriesproducten aan huis kunnen
ze hun oren niet geloven als we
vragen of ze daar ook hun hondje

mogen meenemen, “hoezo, wij
zouden meteen kunnen opstappen”
zei een afleveraar, “bij ons is het ook
de bedoeling om niet later dan
19.30u bij het depot te arriveren”.
Is Eismann een kippenhok?


